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قیمت 2000 تومان

روزنامه اقتصادی استان اصفهان

خودرو های داخلی ارزان می شوند
نایب رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان گفت: با عرضه  بیشتر محصولات خودروسازان داخلی، احتمالاً تا هفته های 

آینده قیمت خودرو ها کاهش می یابد.
2 ادامه در صفحه 

بازار طلا و سکه 99/9/30 ساعت 15:30

 
تاثیر مالیات 
 خانه های خالی
 بر اجاره بها 

در حالــی که مــردم در تهران ، 
اصفهان و دیگر شهرهای بزرگ 
بیش از نیمی از درآمد خود را برای 
اجاره مسکن می دهند در همین 
شهرها خانه های خالی از سکنه  
بسیاری وجود دارند که مشمول 
هیچ گونه مالیاتی نمی شوند و هر 
ساله خالی بودن آنها نه تنها باعث 
گران شدن مسکن می شود بلکه 
افزایش اجاره بها را نیز در پی دارد.

مدت هاســت قانون مالیات بر 
خانه های خالــی بین مجلس و 
دولت در حال رفت و آمد اســت 
و هر بار به بهانــه های مختلف 
این قانون به تصویب نمی رسد. 
مالیات بر خانه های خالی، قانونی 
که در آن مسئولیت جمع آوری 
اطلاعات  از دســتگاه ها بین دو 
ارگان مالیــات و وزارت راه پاس 
کاری می شود و این مسئله نشان 
می دهد آمار نفوس و مســکن 
که هر ده سال یکبار در کشور با 
هزینه های هنگفتی جمع آوری 
می شود تقریبا تا کنون بی فایده 
بوده است. اما اینبار گویا طلسم  

اجرایی شدن...

کوثر بابایی
سرمقــاله
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قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
11,920,00011,830,000قدیم

سکه طرح 
11,460,00011,544,000جدید

6,310,0006,320,000نیم سکه

4,280,0004,408,000ربع سکه

2,400,0002,556,000سکه گرمی

یک مثقال 
4,920,0004,896,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
181,135,9001,131,700 عیار

طلای آب شده 
4,920,0004,900,000نقدی

یک گرم طلای 
241,514,9001,508,900 عیار

اولین روزنامه 

اقتصادی
دو زبانه 

استان اصفهان

قیمت مرغ در قطب تولید اصفهان بالاتر از دیگر استان ها است؛  

مورد عجیب مرغی!
      اردستان به عنوان قطب صنعت تولید مرغ که در استان رتبه های اول را در سال های اخیر به خود اختصاص 
داده همیشه مرغ را نسبت به شهرهای همجوار گرانتر خریداری کرده اند که در ماه های اخیر هم که تورم قیمت 

مرغ به صورت کشوری بوده باز هم این شهرستان بیشتر متضرر شده است

قیمت مرغ در قطب تولید مرغ استان اصفهان از دیگر استان ها بالاتر است و این موضوع نشان از خالی بودن جایگاه نظارتی است. گوشت  
مرغ که یکی از مایحتاج روزانه و مهمان سفره های مردم است چند وقتی است از سفره ها پر کشیده و مردم از نوع پروتئین کم بهره بوده اند که 

مسئولان باید با تدبیر و درایت این مشکل مردم را برطرف کنند.

با پول ۲۰۶ چه خودرویی می توان خرید؟ 

تفاوت از زمین تا آسمان است...
صحبت های جنجالی مدیر فروش ایران خودرو درباره کیفیت خودروی 206 توجهات زیادی 

را به خود جلب کرد.
در یک برنامه تلویزیونی، مجری برنامه به مدیر فروش ایران خودرو می گوید: با پول 206، 
بسیاری از خودروهای خارجی مثل شورلت 2018، تویوتا یاریس 2015، میتسوبیشی 
میراژ فورد فوریستا و فیات 500 می توان خرید که در جواب »بابک رحمانی« می گوید: 

»لزوما این خودروها بهتر از 206 نیستند.« ...
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قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با 
مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 
است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

قابل توجه شهروندان گرامى آیا مى دانید با 
مفقود شدن مدارك شناسایى خود ممکن 
است شما به عنوان مجرم شناخته شوید؟

سایت ثبت آگهى مفقودى : 
agahinaslefarda.ir

031 - 32274793   -   32274792           021 - 88016649     -  88356308
شرکت مناقصه گزار: شرکت برق منطقه اي اصفهان

شماره 
مبلغ تضمین شرکت موضوع مناقصهمناقصه

شرایط و  الزامات ورود به مناقصهدر مناقصه 

990/1012
تعویض CT و نصب تابلو در سطح 

ولتاژ 63 کیلوولت در پست 
230/63/20 کیلوولت آبشار

  2,450,000,000 ریال 
دارا بودن گواهینامه صلاحیت پیمانکاري 
با حداقل رتبه 5 نیرو از سازمان برنامه و 

بودجه کشور 

نوع تضمین شــرکت در مناقصه: ضمانتنامه معتبــر یا فیش واریز وجه نقد به شــماره  شــبا 
IR 330100004101101430230298 نزد بانک مرکزي با مبلغ فوق الذکر در وجه شرکت برق منطقه اي اصفهان
نحوه دریافت و تحویل اســناد مناقصــه: کلیه مراحل برگــزاري مناقصه از دریافــت و تحویل 
اســناد تا مبادله قرارداد، با مراجعه به «ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت (ســتاد)» به آدرس
 www.setadiran.ir  امکانپذیر خواهد بود. (تماس با کارفرما، در صورت لزوم در ساعات اداري روزهاي 

کاري با شماره 031-36270820)
مهلت دریافت اسناد: تا ساعت 16:00  روز پنجشنبه مورخ 1399/10/11

جلسه توجیهى: حضور نمایندگان مجاز شرکت ها (همراه با معرفی نامه) در جلسه توجیهی و بازدید که 
در روز یکشنبه مورخ 1399/10/14 ساعت 09:00 صبح واقع در اصفهان، جاده آبشار، پست 230/63/20 
کیلوولت آبشار برگزار مى گردد، الزامی بوده و عدم حضور بمنزله انصراف از مناقصه خواهد بود. (حضور 

مناقصه گرانى که در جلسه توجیهى و بازدید مورخ 1399/09/30 شرکت نموده اند، اختیارى مى باشد)
مهلت و محل تحویل اسناد مناقصه: نســخه الکترونیکی کلیه مــدارك و مستندات اسناد مناقصه 
بایستی حداکثـــر تا ساعت 14:00 روز دوشنبه مورخ 1399/10/22 در «سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت(ستاد)�بارگذاري و نســخه فیزیکی(پاکت الف) نیز در موعد مذکور به آدرس: اصفهان، خیابان 

چهارباغ بالا، دبیرخانه شرکت برق منطقه اي اصفهان تحویل گردد.
زمان و محل بازگشایی پاکات مناقصه: ساعت 10:00 صبح روز سه شنبه مورخ 1399/10/23 -  سالن 

کمیسیون معاملات ساختمان معاونت مالی و پشتیبانی شرکت برق منطقه اي اصفهان
سایر شرایط مناقصه:

* به پیشنهادهائی که فاقد سپرده یا امضاء، مشروط و مخدوش بوده و یا پس از انقضاء مدت مقرر در آگهی 
واصل شود ترتیب اثر داده نخواهد شد.

* سایر اطلاعات و جزئیات مربوطه در اسناد مناقصه مندرج است.
* ضمنا « می توانید این آگهی را در سایت هاي اینترنتی مشاهده کنید»

www.tavanir.org.ir     http://iets.mporg.ir  
www.setadiran.ir     www.erec.co.ir            

روابط عمومی شرکت برق منطقه اي اصفهان

شناسه: 1064379

آگهی تمدید مناقصه  عمومی یک مرحله اي 
شماره  990/1012  

(شماره 2099001188000035 در سامانه ستاد) 

نوبت اول

آگهـى مناقصه  اجراى اسکلت ساختمان آتش نشانى شهر شاپور آباد  
شهردارى شاپور آباد به استناد صورت جلسه شماره 95 مصوبه شــماره 220 مورخ 1399/08/28 شوراى محترم اسلامى شهر در نظر د ارد انجام 
عملیات اجراى اسکلت ساختمان آتش نشانى شهر شاپور آباد را از طریق آگهى مناقصه عمومى به شرح زیر به پیمانکار واجد شرایط واگذار نماید.  لذا 
از متقاضیان دعوت مى شود جهت دریافت اسناد و مدارك مناقصه و همچنین بازدید از محل اجراى پروژه حداکثر تا پایان وقت ادارى روز پنجشنبه 

مورخ 1399/10/11 به امور مالى شهردارى مراجعه نمایند. 
1-شرکت کنندگان باید منع مداخله کارمندان دولت را رعایت بنمایند. 

2- شرکت کننده باید داراى صلاحیت فنى با سابقه کار تایید شده باشند.
3- متقاضیان مى بایست  جهت دریافت اسناد مناقصه مبلغ 500,000 ریال به حساب شماره 0110691092004 نزد بانک ملى شعبه دولت آباد واریز و 

نسبت به تحویل آن به امور مالى شهردارى اقدام و اسناد را دریافت نمایند.
4- متقاضیان مى بایست معادل 5٪  کل اعتبار را جهت سپرده شرکت در مناقصه به صورت وجه نقد به حساب شماره 0107677558008 نزد بانک 

ملى شعبه دولت آباد واریز و یا معادل آن ضمانت نامه بانکى ضمیمه  نمایند. 
5- پیشنهادات رسیده در راس ساعت 9 صبح روز یکشنبه مورخ 1399/10/14 با حضور کلیه اعضاى کمیسیون عالى معاملات شهردارى شاپور آباد 

که در محل شهردارى تشکیل مى گردد مورد بررسى قرار خواهد گرفت.  
6- شرکت متقاضیان در جلسه کمیسیون بلامانع مى باشد. 

7- کمیسیون در رد یا قبول یک یا  کلیه پیشنهادات مختار مى باشد. 
8- سپرده نفر اول، دوم و سوم تا انعقاد قرارداد با نفر اول نزد شهردارى باقى خواهد ماند. 

9- هزینه آگهى روزنامه در مرحله اول و دوم بر عهده برنده مناقصه مى باشد. 
10- به پیشنهادات مشروط و مخدوش یا خارج از زمان تعیین شده ترتیب اثر داده نخواهد شد. 

11 - برنده مناقصه در هنگام قرارداد باید معادل 10٪ کل پیمان را به  عنوان ضمانت حسن انجام تعهدات از طریق ضمانت نامه بانکى و یا سپرده نقدى 
به شماره حساب شهردارى واریز و رسید آن را به امور مالى شهردارى ارائه نمایند. 

12- کلیه کسورات قانون نظیر بیمه و مالیات و هزینه آگهى و... بر عهده پیمانکار بوده و از صورت وضعیت ها به صورت على الحساب کسر مى گردد. 
13- کارفرما مى تواند 25٪ کل پیمان را به مبلغ پیمان اضافه و یا کسر نماید.

14- آیین نامه مالى شهردارى ها مصوب 1346/04/12 و شرایط و ضوابط ذکر شده و سایر شرایط در اسناد مناقصه و قراردادى که بین طرفین منعقد 
خواهد شد ملاك عمل طرفین خواهد بود. 

15- کلیه لوازم و مصالح مورد نیاز اجراى پروژه بر عهده پیمانکار مى باشد. 
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فرید شریعت زاده - شهردار شاپور آباد 

آگهـى مناقصـه عمومـى (نوبت دوم) 
سازمان سیما، منظر و فضاى سبز شهرى شهردارى شاهین شهر بر اساس بند یک مصوبات هیئت مدیره سازمان مورخ 99/08/22 در نظر 
دارد نسبت به خرید 1500 لیتر (یک هزار و پانصد لیتر) حشره کش ایمیدا کلو پراید SC ٪35 (شرکت گل سم) مورد نیاز خود را با اعتبار 
اولیه 4/500/000/000 (چهار میلیارد و پانصد میلیون ریال) از محل اعتبارات فصل عمرانى بودجه مصوب سال 99 شهردارى شاهین شهر سازمان 
سیما، منظر و فضاى سبز شهرى طبق اسناد مندرج در اسناد آگهى از مراکز، شرکت ها و فروشگاه هاى مجاز اقدام نماید.  متقاضیان مى بایست جهت 
اطلاع از شرایط و شرکت در مناقصه به امور مالى سازمان سیما، منظر و فضاى سبز شهرى شهردارى شاهین شهر واقع در شاهین شهر خیابان دهخدا 
فرعى یک شرقى پلاك 105 مراجعه و نسبت به تحویل مدارك تا آخر وقت ادارى روز شنبه مورخ 99/10/13 به دبیرخانه حراست شهردارى اقدام 

نمایند. پیشنهادات رسیده راس ساعت 15 روز یکشنبه مورخ 99/10/14 با حضور اعضا کمیسیون عالى معاملات سازمان باز و قرائت خواهد شد. 
سایر شرایط: 1- چنانچه برندگان اول تا سوم به ترتیب حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده آنها به نفع سازمان ضبط خواهد شد.

2- سپرده شرکت در مناقصه مبلغ 225/000/000 ریال (دویست و بیست و پنج میلیون ریال) مى باشد که به صورت وجه نقد به حساب سپرده به 
شماره 0105052929007 نزد بانک ملى بنام شهردارى شاهین شهر واریز یا به صورت ضمانتنامه بانکى معتبر با شرایط مندرج در اسناد مناقصه 

قابل ارائه مى باشد.
3- سازمان در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار است و به پیشنهاداتى که بعد از موعد مقرر در آگهى رسیده باشد یا مبهم، مخدوش یا فاقد 

سپرده معتبر باشد ترتیب اثر نخواهد داد.
4- سایر اطلاعات و جزییات مربوطه به پیمان در اسناد مناقصه مندرج مى باشد.

على عرب چم چنگى- مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضاى سبز شهرى شهردارى شاهین شهر 106
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ادامه از صفحه یک
...  قانــون مالیات بــر خانه های 
خالی بالاخره شکسته شد قانونی 
که در راهرو های بهارستان مانده 
بود. بعد از رفت و برگشــت های 
فراوان به کمیســیون مربوط و 
ارائــه در صحن علنــی و انجام 
اصلاحات هنوز به مراحل اجرایی 
نرســیده بود که دیروز بالاخره 
شــورای نگهبان این قانون جا 
مانده را به تصویب رساند. البته 
هنوز  وزارت راه و شهرســازی و 
سازمان امور مالیاتی بر سر جمع 
آوری داده ها از دســتگاه های 
ذیربط  چالــش دارند و هر کدام 
دیگری را مســئول ساماندهی 

اطلاعات سازمان ها می دانند. 
یکی از مهم ترین مشکلات این 
طرح تعریف متفاوت خانه های 
خالی از دید ارگان های مختلف 
اســت  که در این مدت مجلس 
به اجماع نهایی رســیده است . 
همچنین ابهام دیگــری که در 
ارتباط با این طرح وجود داشت 
این بود که ممکن است خانه ای 
خالی باشــد، ولی طــی ۴ ماه 
فرصت تایید شده به فروش برود. 
با وجود مشــخص شدن تعریف 
خانه های خالی از سوی مجلس 
به نظر می رســد حــالا که این 
قانون توســط شــورای نگهبان 
به تصویب رســیده است، موانع 
جدیدی در راه اجرای این قانون 
برای تاثیرگذاری مثبت در آینده 
وجود خواهد داشــت. در واقع 
ابهامات زیادی در احصا اطلاعات 

بانکی وجود دارد.
بر اســاس آمار در فاصله زمانی 
۱۰ ســاله بین سال های ۱۳۸۸ 
تا ۱۳۹۸ سهم بخش مسکن در 
هزینه خانوار به بالاترین میزان 
خود یعنی ۳۶ درصد رســیده 
که نســبت به ســال ۱۳۸۸ به 
میزان ۳.۴ درصد افزایش یافته 
است. این شــاخص برای شهر 
تهــران در ســال ۱۳۹۶ معادل 
۴۹ درصد بوده است. با توجه به 
این آمار و لحاظ این موضوع که 
قیمت مسکن از سال ۱۳۹۶ به 
بعد دچار جهش شــده احتمالا 
مسکن بیش از ۴۹ درصد هزینه 
های خانوارها را در بر می گیرد 
و بیم آن می رود کــه با اجرای 
نادرســت مالیات بر خانه های 
خالی این اجاره بها افزایشی نیز 
باشــد . اما اگر به درســتی اجرا 
شــود باعث افزایش عرضه چه 
در بخش فروش و چه اجاره خانه 
می شــود و همین امــر موجب 
کاهش چشــمگیری از قیمت 
اجاره بها و حتــی قیمت زمین 
می شود. متوسط قیمت هر متر 
مربع مســکن در کشــور ۱۵.۲ 
میلیون تومان اســت که در این 
بین شهرهای تهران با میانگین 
متری ۲۷.۸ میلیون تومان، اهواز 
با متوسط ۲۳.۵ میلیون تومان، 
شــیراز ۱۱.۴ میلیون، اصفهان، 
۱۱.۴ میلیون و زنجــان ۱۰.۹ 
میلیون تومــان در هر متر مربع 
به ترتیب پنج شهر گران قیمت 
کشور هستند. شهرستان یاسوج 
در استان کهگیلویه و بویراحمد با 
متوسط قیمت ۳.۲ میلیون تومان 
در هر متر مربع کمترین قیمت را 
در بین شهرهای مرکز استان ها 

به خود اختصاص داده است.
با قیمت های مذکور و همچنین 
حقوق هــای ماهانــه ای که به 
کارمنــدان و کارگران کشــور 
داده می شــود کمتــر فردی از 
قشر متوســط و ضعیف جامعه 
می توانــد در ســال های آتــی 
خانه دار شــود پس بهتر است 
قوانین به گونه ای وضع شود که 
 حداقل مردم توان اجــاره بها را 

داشته باشند.

اقتصاد استان
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نباید در هیچ نقطه ای از شهر میراث تاریخی آسیب ببیند
شهردار اصفهان گفت: نباید اجازه دهیم در هیچ نقطه ای از شهر میراث تاریخی آسیب ببیند و اگر جایی در اثر 

غفلت با صدور پروانه یا پاسداری نامناسب از میراث مورد تعرض قرار گرفت، باید اصلاح و رفع مشکل شود.
قدرت الله نوروزی در آئین بهره برداری از پروژه های عمرانی و مرمتی منطقه سه اظهار کرد: به دنبال اجرای 
برنامه »هر یکشنبه، یک افتتاح« امروز شاهد تکمیل و بهره برداری از حمام شاهزاده ها و دیگر پروژه های 

عمرانی و مرمتی منطقه سه هستیم که از ثمرات آن شهروندان بهره مند خواهند شد.
وی با اشاره به مرمت و بازسازی حمام شاهزاده ها اظهار کرد: این حمام در راستای شعار »پاسداری از میراث 

تاریخی شهر« مرمت و احیا شده و شهرداری به عنوان پاسدار شهر همچنان از دستاوردهای گذشتگان حفاظت و 
مراقبت خواهد کرد.

شهردار اصفهان خاطرنشان کرد: حمام شاهزاده ها در حال تبدیل شدن به یک ویرانه بود که در دو سال اخیر مرمت و احیا آن انجام شد و امروز 
بار دیگر در اختیار شهروندان قرار خواهد گرفت. وی با بیان اینکه باید برای آیندگان نیز میراث های گرانبها برجای گذاشته شود که خوشبختانه 
شهر اصفهان در این مسیر قرار گرفته است، تأکید کرد: مرمت و احیا حمام شاهزاده ها به معنای پاسداری از میراث به یاد مانده از دوران صفویه 

است که با اقدامات انجام شده در حال حاضر به نحو شایسته ای مورد استفاده قرار می گیرد.

آدرس هتل های ایمن اصفهان در دسترس گردشگران قرار می گیرد
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان گفت: آدرس هتل های ایمن بر روی سامانه هایی مانند 

بلد و اسنپ نمایش داده می شود تا در دسترس گردشگران قرار گیرد.
حسن قاضی عسگردر جلسه ستاد احیای گردشگری استان، اظهار کرد: در این جلسه مقرر شد مشکلات 
در راستای ســفر ایمن برطرف و برند هتل ایمن تعریف شــود تا هتل هایی که پروتکل های بهداشتی را 

رعایت می کنند از این برند استفاده کنند. وی تصریح کرد: میزان تبعیت مراکز گردشگری از جمله هتل ها، 
اقامتگاه های بومگردی و رستوران ها نسبت به رعایت پروتکل های بهداشتی با استفاده از سامانه رصد ارزیابی 

می شود. معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری اصفهان ادامه داد: معاونت اجتماعی دادگستری اصفهان اقدامات 
حقوقی در خصوص حقوق گردشگران و پشتیبانی حقوقی از این مجموعه انجام داده است.

به گزارش اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل استانداری اصفهان، قاضی عسگر با بیان اینکه باید از برخوردهای سلیقه ای در 
حوزه گردشگری اجتناب شود، گفت: همچنین مقرر شد معاونت گردشگری و سرمایه گذاری میراث فرهنگی دستورالعملی تعریف کند تا اگر 
برخوردهای سلیقه ای با حوزه گردشگری، هتل ها و اقامتگاه بومگردی انجام شد مشکلات را برطرف کند، به همین دلیل تلفن ضروری توسط 

مجمع صنفی گردشگری استان به این موضوع اختصاص  می یابد.

کوثر بابایی
سرمقالـــــه
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 برای دریافت ارزاق 
تنظیم بازار همچون 

مرغ، شکر و برنج 
می گویند فروشگاه ها 

باید سامانه الکترونیکی 
رهتاب داشته باشند که 

همه مغازه داران آن را 
ندارند که برای توزیع 

در روستاها این موضوع 
مشکلاتی را به وجود 

آورده است

شهرستان اردســتان به 
عنوان قطب صنعت تولید 
مرغ که در استان اصفهان 
رتبه های اول را در سال های 
اخیر به خود اختصاص داده 
همیشه گوشــت مرغ را 
نسبت به شهرهای همجوار 
گرانتر خریداری کرده اند که در ماه های 
اخیر هم که تورم قیمــت مرغ به صورت 
کشوری بوده باز هم این شهرستان بیشتر 

متضرر شده است.
 با بررسی های که انجام شده مشخص شد 
علل گرانی مرغ در چند وقت اخیر مربوط 
به گرانی و کمیابی نهاده هــای دامی در 
سطح کشور و بالطبع اردستان بوده است.

ابراهیم یکی از شهروندان اردستانی  اظهار 
داشت: قیمت مرغ هر چند کشوری بوده 
اما سوال اینجاســت که چرا باید مرغ در 
اردستان نســبت به استان های دیگر که 

خود قطب تولید مرغ است گران تر باشد.
وی افــزود: همیشــه قیمت مــرغ در 
شهرستان اردستان نسبت به جاهای دیگر 
بالا بوده و مردم از مسئولان سوال دارند 
چرا باید اینگونه باشد مگر شهرستانی که 
تولید مرغ آن رتبه های اول را دارد باید مرغ 
گران تری بخرند اما شهر اصفهان که ما به 

آن ها مرغ می دهیم ارزانتر استفاده کنند.

   هرروز با وعده دست خالی به منزل 
می روم

مسعود یکی از شهروندان اردستانی اظهار 
داشت: اخیرا که قیمت مرغ بالا کشیده 
بنده نتوانسته ام مرغ بخرم و هر روز با وعده 
و وعیدی که به خانواده می دهم دســت 

خالی به منزل بر می گردم.
وی افــزود: حالا که توســط اداره صمت 
توزیع مرغ در فروشــگاه ها انجام شــده 
توانســته ام مقــداری مرغ بــرای خانه 
خریداری کنم که باز هم قیمت مصوبی 
که اعــلام کرده اند نســبت به شــهرها 
و اســتان های دیگر گران تر اســت که 
مسئولان باید فکر چاره ای برای ما مردم 

این شهرستان بکنند.
مهین یکی از خانم های خانه دار اردستانی 
اظهار داشــت: مــا همیشــه در خانه و 
خانه داری به دنبال راه چاره ای برای پخت 
و پز روزانه هستیم که مرغ بهترین راه برای 
اینکار بوده اما چند وقتی اســت با گران 

شدن مرغ کار ما هم سخت تر شده است.
این خانم خانه دار اردستانی افزود: بنده هر 

هفته شاید دو تا سه بار از گوشت مرغ در 
وعده های غذایی استفاده می کردم که با 
گران شدن آن وعده های استفاده از این 
فراورده به یک بــار در هفته کاهش پیدا 

کرده است.
علیرضا یکی دیگر از شــهروندان اظهار 
داشــت: جدیدا که مرغ گران شد و اداره 
صمت مبادرت به عرضه توزیع مرغ تنظیم 
بازار کرد مــا روســتائیان از این موضوع 
محروم بودیم که با پیگیری هایی که انجام 
شد توانستیم برای روستا هم سهمیه ای 

را بگیریم که از این اداره تشکر می کنم.
وی افــزود: برای دریافــت ارزاق تنظیم 
بازار همچون مرغ، شکر و برنج می گویند 
فروشگاه ها باید سامانه الکترونیکی رهتاب 
داشته باشــند که همه مغازه داران آن را 
ندارند که برای توزیع در روســتاها این 

موضوع مشکلاتی را به وجود آورده است.

   نهاده های دامــی در گمرگ چرا 
ترخیص نمی شوند؟

حمید یکی از تولید کنندگان مرغ گوشتی 
اظهار داشت: مقصر اصلی گرانی مرغ در 
کشور افرادی هستند که نهاده های دامی 
را در گمرک انبار کرده و حاضر نیســتند 
آن را به دست مصرف کنندگان برسانند 
اما به صورت دلال بازی در بازار آزاد آن را به 

فروش می رسانند.
وی افزود: مشاهده شــده که نهاده های 
دامی با مواد غیر بهداشتی همچون خاک 
اره توســط دلالان و یا بعضی از رانندگان 
حمل این نهاده مخلوط می شود که نهاده 
تقلبی بوده و بــرای مرغدار جز ضرر چیز 
دیگری ندارد و درصد پروتئین آن را پایین 

می آورد.
این تولیدکننده مــرغ گفت: نهاده هایی 
که در بازار آزاد یا دولتی توزیع می شــود 
توسط نهادهای ذیربط نظارت شود تا نهاده 
سالم و بهداشــتی به دست تولیدکننده 
برسد تا آن ها هم بتوانند گوشت سالم را به 
مردم تحویل دهند که بنده خود به لحاظ 
نبود نهاده ارزان و کمبود آن دوماه است 
جوجه ریزی نداشته ام در صورتی که در 

سنوات گذشته در هربار جوجه ریزی ۲۰ 
هزار قطعه جوجه ریزی می کردم.

وی همچنین اعلام داشت: بازار نهاده تا 
حدودی متعادل شده و دولت با حمایتی 
که انجام می دهد با ثبت در سامانه بازارگاه 
برای یک مرغ چهار کیلــو نهاده در نظر 
گرفته اند که یک مرغ در مدت این دوره 
حدود شش کیلو نهاده نیاز دارد که باید 
دو کیلو تفاوت را باز از بازار آزاد تهیه کنیم 
یا مجبور شویم جوجه ها را با وزن کم به 

کشتارگاه بفرستیم.

   عدم جوجه ریزی موجب گرانی 
مرغ شد

محمدرضا یکی دیگر از تولیدکنندگان 
گوشت مرغ اظهار داشت: علت گرانی مرغ 
به گرانی نهاده ها ربط دارد و یکی هم اینکه 
نهاده ها کمیاب شــد و درست به دست 
مرغداران نمی رســید و اکثر مرغداران 
اقدام به جوجه ریــزی نکردند. وی افزود: 
قیمت مصوب نهاده هــای دولتی با بازار 
اختلاف فاحشی دارد به شکلی که بعضی 
از محصولات این نهاده تا ۱۳ هزارتومان 
اختلاف دارد و به همیــن علت خیلی از 
مرغداران جوجه ریزی نکردند و یکی هم 
که در فضای مجازی تصویر زنده به گور 
کردن جوجه ها را نشان دادند و با کم شدن 
جوجه، مرغداران نتوانستند جوجه ریزی 

داشته باشند و نهایتاً مرغ گران شد.
این تولیدکننده مرغ در اردستان گفت: 
چند وقتی اســت که ســامانه بازارگاه 
راه اندازی شده است و سامانه بسیار خوبی 
است به این شکل که هرکس جوجه ریزی 
دارد به آن ها طبــق کارت جوجه نهاده 
ظرف یک هفته به آن ها تحویل می شود 
اما قبلا افرادی بودند که مجوز می گرفتند 
اما نهاده های خود را در بازار آزاد به فروش 

می رساندند.

   نهاده تحویلی کمتــر از میزان 
مصرف در طول دو ماه است

محمدرضا بیان کــرد: نهاده هایی که در 
بازارگاه تحویل تولیدکننده مرغ می شود 

کمتر از آن مصرف یک مرغ در طول دو ماه 
است که اختلاف دو کیلویی دارد که باید از 
بازار آزاد تهیه شود اما بعد از تحویل نهاده 
از ما تعهد می گیرند کــه ۵۰ درصد مرغ 
تولیدی را باید به پشتیبانی تحویل دهیم تا 

آن ها در شهرستان توزیع کنند.
وی تاکید کرد: بنده در حال حاضر بیش از 
۴۰ هزار قطعه جوجه ریزی دارم و تاکنون 
هم با تهیه نهاده ها از بازار آزاد جوجه ریزی 
را تعطیل نکرده ام که از این بابت هم خدا را 
شاکرم و جدیدا هم توانسته ام نهاده خود را 

از بازارگاه تحویل بگیرم.
این تولیدکننده گوشت مرغ افزود: بنده 
نظرم این است که قیمت نهاده ها را آزاد 
کنند و قیمت شناور باشد و اختلاف های 
قیمتی که وجود دارد راه سرقت این مسائل 
را باز گذاشته است و بهتر است که یارانه آن 

را به مردم بدهند.
مهدی بهفر اظهار داشــت: قیمت مرغ 
به خاطر قیمت فرآورده هــای دامی در 
کل کشــور افزایش پیدا کرد و با تدبیری 
که با هماهنگی فرماندار، نماینده، جهاد 
کشــاورزی و اداره صمت و اصناف انجام 
شد توانستیم از مرغدارانی که در اصفهان 
کشتارگاه دارند سهمیه ای که باید تحویل 
پشتیبانی شود را برای شهرستان تأمین 

کنیم.
وی افزود: قبلًا مقــدار ۲۵ درصد مرغ به 
پشتیبانی تحویل می شد و دو درصد آن 
را در شهرستان اردستان توزیع می کردند 
که با توجه به اینکه شهرستان اردستان 
قطب تولید مرغ بود توانستیم این مقدار 
را افزایش داده و مرغ بیشتری را برای این 

شهرستان تحویل بگیریم.

   بازار مرغ در اردستان اشباع شد
رئیس اتاق اصناف و مســئول بازرســی 
اصناف گفــت: بــا رایزنی هــای انجام 
شده توانســتیم مقدار زیادی مرغ برای 
شهرستان اردستان با قیمت مصوب توزیع 
کنیم که هر شب حدود پنج تا هفت تن 
مرغ گرم برای شهرستان اردستان تهیه 

و توزیع شد.

قیمت مرغ در قطب تولید اصفهان بالاتر از دیگر استان ها است؛  

مورد عجیب مرغی!
قیمت مرغ در قطب تولید مرغ استان اصفهان از دیگر استان ها 
بالاتر است و این موضوع نشان از خالی بودن جایگاه نظارتی 
است. گوشت  مرغ که یکی از مایحتاج روزانه و مهمان سفره های 
مردم است چند وقتی است از سفره ها پر کشیده و مردم از نوع 
پروتئین کم بهره بوده اند که مسئولان باید با تدبیر و درایت این 

مشکل مردم را برطرف کنند.

     اردستان به عنوان قطب صنعت تولید مرغ که در استان رتبه های اول را در سال های اخیر به خود اختصاص داده همیشه مرغ را نسبت به شهرهای همجوار گرانتر خریداری 
کرده اند که در ماه های اخیر هم که تورم قیمت مرغ به صورت کشوری بوده باز هم این شهرستان بیشتر متضرر شده است

تسنیم
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

خودرو های داخلی ارزان می شوند
نایب رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان گفت: با عرضه  بیشتر 
محصولات خودروسازان داخلی، احتمالاً تا هفته های آینده قیمت خودرو ها 

کاهش می یابد.
مرتضی گل افشان نایب رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان  با بیان 
اینکه خبر ارزان شدن خودرو های داخلی صحت دارد اظهار داشت: ورود 
۴۰هزار خودرو ی وعده داده شده توسط مسئولان و خودروسازان داخلی، 

باعث ریزش و کاهش قیمت خودرو ها می شود.
او افزود: وقتی عرضه محصولات زیاد باشــد نیاز های خریداران بیشتری 
تأمین می شود و در نتیجه در بازاری که فروشندگان محصولات بیشتری 

برای فروش داشته باشند قیمت خودرو های تولید شده پایین می آید.
نایب رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو اصفهان گفت: حال باید منتظر 
بمانیم تا در روز های آینده وعده خودروسازان داخلی و مسئولان وزارت 
صمت تحقق یابد و خودرو های داخلی بــا قیمت کمتری در بازار فروش 

محصولات، عرضه شود.

 راه اندازی مرکز تحقیق وتوسعه
 شرکت آبفا استان اصفهان

معاون منابع انسانی و تحقیقات شرکت آبفا استان اصفهان گفت: مرکز 
تحقیق و توسعه شرکت آبفا استان اصفهان با هدف متمرکز کردن تمام 
پایلوت های تحقیقاتی انجام شده و در حال انجام که به صورت پراکنده 
در محیط های تصفیه خانه های آب و فاضلاب، دانشگاه ها در دستور کار 

قرار دارد راه اندازی شد.
مجتبی قبادیان به مناســبت روز پژوهش، اظهار کرد: مرکز تحقیق و توســعه 
شرکت آبفا استان اصفهان با هدف متمرکز کردن تمام پایلوت های تحقیقاتی 
انجام شده و در حال انجام که به صورت پراکنده در محیط های تصفیه خانه های 
آب و فاضلاب، دانشگاه ها در دستور کار قرار دارد راه اندازی شد تا با نگهداری در 
یک محل، محققین دانشگاهی، پژوهشگران و صاحب نظران صنعت در سطح 
ملی  بتوانند از پژوهش های انجام شده در این مرکز بهره مند شوند.   وی به برخی 
از اقدامات شاخص پژوهشی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان طی سال های 
۹۸ و ۹۹ پرداخت و گفت: انجام مراحل پایانی طرح »سامانه جامع صنعت آب 
وفاضلاب کشــور« و راه اندازی آزمایشی آن، تشــکیل کارگروه های تخصصی 
متشکل از مدیران و کارشناسان متخصص، تعیین و تشکیل بافت جدید کمیته 
راهبردی تحقیقات شرکت، پردازش و تعریف اولویت های تحقیقاتی و فراخوان 
آنها به مراکز علمی و پژوهشی از مهمترین اقدامات پژوهشی شرکت طی دو سال 
اخیر محسوب می شود. وی با بیان اینکه تهیه و تدوین و چاپ کتاب »تاریخچه 
آب و فاضلاب در استان اصفهان« در دستور کار قرار گرفت، اظهار کرد: شرکت آب 
و فاضلاب استان اصفهان به عنوان نخستین سازمان مستقلی که در میانه دهه 
۱۳۴۰ هجری شمسی در کشور تاسیس شد تا به طور همزمان تامین و توزیع 
آب شرب و همچنین جمع آوری، تصفیه و دفع فاضلاب کلانشهر اصفهان را بر 
عهده گیرد  بر این اساس به منظور تدوین تاریخ ۵۵ ساله  فعالیت شرکت، گفتگو با 
صاحب نظران، مدیران و کارکنان و نیز جمع آوری اسناد و مدارک فعالیت شرکت 
در دهه های گذشته در دستور کار قرار گرفت. معاون منابع انسانی و تحقیقات 
شرکت آبفا استان اصفهان به برخی طرح های پژوهشی که در سال های اخیر 
انجام شد اشاره و خاطرنشان کرد: امکان سنجی روش های افزایش تولید بیوگاز 
در تصفیه خانه های فاضلاب به روش لجن فعال در تصفیه خانه فاضلاب شمال 
اصفهان، بررسی تاثیر استفاده از پساب تصفیه خانه فاضلاب شهری در تصفیه 
خانه فاضلاب جنوب اصفهان بر کیفیت میکروبی خاک و محصولات آبیاری شده با 
پساب، بررسی راندمان حذف میکروپلاستیک ها در تصفیه خانه فاضلاب با فرآیند 
لجن فعال متداول در تصفیه خانه فاضلاب جنوب شهر اصفهان، تحلیل و بررسی 
الگوی مصرف آب شهری با تأکید بر مدیریت بحران آب در شهر اصفهان، ارزیابی 
راندمان تصفیه فاضلاب خانگی به وسیله سیستم ورمی فیلتر در مقیاس پایلوت، 
پایش مولکولی روتاویروس و آدنوویروس انســانی در سیستم تصفیه خانه آب 
اصفهان با روش نوین تغلیظ، فیلتراسیون در تصفیه خانه آب باباشیخعلی اصفهان 

از مهمترین فعالیت های صورت گرفته بوده است.

خـــودرو

گــــزارش

پلیس راه جاده اصفهان به تهران در عصر قاجار
 و در سال ۱۳00 شمسی 
که با اسب و قاطر امور بازرسی و هماهنگی ها انجام می شده است

اصفهان
قدیم

فــــولاد

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در گفت وگو با رادیوجوان تصریح کرد:

فولاد مبارکه یاور مدافعان سلامت و حامی مردم در مبارزه با ویروس کرونا
مهنــدس عظیمیان مدیـــرعامل فـــولاد مبارکه در 
گفت وگو  با     رادیوجوان در خصوص اقدامات شرکت فولاد 
در مقابله با بیماری کووید ۱9 گفت: شرکت فولاد مبارکه 
هم زمان با شیوع این بیماری در کشور اقدامات خود را در دو بخش داخل و خارج از 

شرکت برنامه ریزی و عملیاتی کرد.

وی با اشاره به اینکه حدود ۲۰ هزار نفر به عنوان پرسنل و پیمانکار در شرکت فولاد مبارکه 
فعالیت دارند گفت: حضور روزانه کارکنــان در بخش های مختلف، دریافت مواد و خدمات 
موردنیاز فولاد مبارکه از حدود ۶۰ درصد کشور و همچنین ارسال محصولات فولاد مبارکه 
به تمامی نقاط کشور این الزام را ایجاد می کند که شیوه نامه های بهداشتی به طور کامل در 
چرخه این مجموعه بزرگ رعایت گردد. در غیر این صورت فولاد مبارکه به مرکزی برای انتشار 

این ویروس تبدیل می شود.
 مدیرعامل فولاد مبارکه با تأکید بر اینکه محافظت از نیروی انسانی در فولاد مبارکه به ویژه در 
شرایط فعلی از اهمیت زیادی برخوردار است، گفت: در حال حاضر با تمهیدات اندیشیده شده 
خوشبختانه خطوط تولید طبق برنامه با قوت هرچه تمام تر در حال فعالیت است، بدون اینکه 

هیچ یک از کارکنان با مخاطره جدی مواجه شوند.

 مهندس عظیمیان در ادامه با تأکید بر اینکه فولاد مبارکه با شیوع ویروس کرونا یاور مدافعان 
سلامت و حامی مردم عزیز بوده است، از اختصاص ۱۰۰ میلیارد تومان بودجه شرکت برای 
تجهیز بیمارستان ها و مراکز درمانی اســتان اصفهان و برخی مناطق کم برخوردار کشور 
به منظور خرید تجهیزات موردنیاز درمان مبتلایان به بیماری کرونا خبر داد و گفت: فولاد 
مبارکه در راستای عمل به مســئولیت های اجتماعی خود وجوه موردنظر را فقط به خرید 
تجهیزات ازجمله ونتیلاتور، دترجنت، مواد ضدعفونی کننده، ماسک و... اختصاص داده است.

وی همچنین از تأمین اکسیژن رایگان بیمارستان های تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی 
استان توسط فولاد مبارکه تا پایان بیماری کرونا خبر داد و گفت: هم زمان با شیوع ویروس 
کرونا و به محض اینکه باخبر شدیم برخی ســودجویان در فرایند تأمین اکسیژن موردنیاز 
بیماران بستری در بیمارستان ها بازار سیاه به وجود آورده اند، با هماهنگی این دانشگاه وارد 
عمل شدیم؛ به نحوی که تاکنون ۶۰ بیمارستان از حدود ۲۰ استان شامل استان های اصفهان، 
چهارمحال و بختیاری، یزد، تهران )دانشگاه های علوم پزشکی تهران و دانشگاه علوم پزشکی 
ایران و بیمارستان های تأمین اجتماعی( قزوین، گلستان، مازندران، کردستان، اراک، فارس و 
قم، اکسیژن موردنیاز خود  به  رایگان از فولاد مبارکه دریافت کرده اند  و  این روند  تا پایان سال 
جاری ادامه خواهد داشت. این در حالی است که اقدام فولاد مبارکه برای تحویل اکسیژن به 
بیمارستان ها بین سایر فولادسازان و تولیدکنندگان اکسیژن کشور نیز به عنوان الگو اجرا شد.

اخبار اصفهان
خـــبــــر
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محمدرضــا  دکتــر 
هاشمیان استاد دانشگاه 
علوم پزشــکی شــهید 
بهشــتی بــا اشــاره به 
اثرگــذاری محدودیت ها 
و پروتکل هــای کرونایی 
چند هفته گذشته بر کاهش آمار ابتلا 
و مرگ و میرها گفت: طــی چند روز 
اخیر همچنین شاهد کاهش مراجعات 
سرپایی و نیاز به  آی سی یو در بسیاری 
از بیمارستان ها بوده ایم.وی همچنین 
از وضعیت رضایت بخش آی ســی یوها 
در مقایسه با ماه های گذشته خبر داد 
و افزود: روند درمان کرونا نســبت به 
روزهای ابتدایی شــیوع کاملا در کل 
کشور متفاوت شده و امروز درمان های 
منظــم و منســجم تری بــه بیماران 
ارائه می شــود؛ به گونه ای که در حال 
حاضر نسبت آمار مرگ و میر به موارد 
تشخیص داده شده کاهش پیدا کرده 

است.
تاثیر محدودیت ها و مداخلات بر 
کاهش و قطع زنجیره شیوع کرونا

هاشــمیان با بیان این کــه همچنین 

کاهش آمــار ابتلا نشــان دهنده تاثیر 
محدودیت هــا در کاهش بار بیماری و 
اپیدمی اســت، گفت: انجام مداخلات 
ســخت گیرانه و اعمال محدودیت ها 
برای کاهــش و قطع زنجیره شــیوع 
ویروس کرونا راه حل مناســبی برای 
کنترل بیماری اســت و  ای کاش این 
نوع محدودیت ها از همان ماه های اول 
که بارها از سوی متخصصان درخواست 
شده بود به صورت ساعتی، هفتگی و یا 
انتهای هفته ها اعمال می شد. این عضو 
هیئت علمی دانشگاه با تاکید بر این که 
تداوم محدودیت ها در روزها و ماه های 
آینده کمک کننــده خواهد بود، ادامه 
داد: در کل دنیا ثابت شده هر نوع اعمال 
محدودیــت با هدف کاهــش ترددها 
می تواند میزان مبتلایان به کرونا و در 

نهایت چرخش ویروس را کمتر کند.
پرهیز از دورهمی های خانگی

این پزشک متخصص همچنین با بیان 
این که بر اساس مطالعات صورت گرفته 
دورهمی های کوچک خانگی به عنوان 
یکی از عوامل خطر در شــیوع بیشتر 
بیماری معرفی شده اند، گفت: بنابراین 
پرهیــز از دورهمی هــای کوچک به 
بهانه های مختلــف می تواند به کاهش 
بار بیماری و پیشــگیری از ابتلاهای 

خانوادگی اثرگذار باشد.
وی پرهیز از برگزاری دورهمی های یلدا 
در شــرایط کرونا را به منزله احترام به 

بزرگ ترها و سالمندان دانست و افزود: 
از آنجا که ســالمندان جزو گروه های 
پرخطر محسوب می شوند، لذا امسال 
برای احترام به ســالمندان و در جهت 
حفظ سلامت و جانشــان باید از دیدار 
فیزیکی به مناسبت یلدا اجتناب کنیم.

خطر کرونا همچنان ادامه دارد
هاشمیان همچنین با تاکید بر ضرورت 
تــداوم محدودیت هــای کرونایی در 
روزهای آینده و به شکل موجه گفت: 
محدودیت هــا باید به گونــه ای تداوم 
داشته باشد که نه افراد از نظر اقتصادی 
متضرر شوند و نه سلامت جامعه مجددا 
به خطر بیفتــد، چراکه لغــو ناگهانی 
محدودیت ها می تواند مجددا به شیوع 
بیشتر و افزایش بار اپیدمی منجر شود.

این فــوق تخصص  آی ســی یو با بیان 
این که خطر کرونا همچنان ادامه دارد، 
گفت: مردم و مســئولان نباید کاهش 
بار بیمــاری را به منزلــه اتمام خطر و 
عادی انــگاری شــرایط تلقــی کنند؛ 
چراکه در این صورت قطعا زمســتان 

سختی را پیش رو خواهیم داشت.
شــرایط بیماری در زمســتان 

دشوارتر است 
وی با بیان این که زمستان سال گذشته 
دنیا و کشــور ما درگیر ایــن بیماری 
شــدند، گفــت: در زمســتان و فصل 
سرد ســال به دلیل شــیوع و افزایش 
انــواع بیماری های تنفســی و ریوی، 

شــرایط دشــوارتر و غافلگیرکننده تر 
بوده و بخصوص افراد دارای ریســک 
خطر بیشتر یعنی ســالمندان و افراد 
دارای بیماری هــای زمینه ای یا دارای 
مشکلات ریوی و ســایر عفونت ها باید 
بیش از پیش مراقب باشند.هاشمیان 
افزود: باید همچنان نگــران روزهای 
ســرد و پرمخاطره تر زمستان باشیم و 
محدودیت ها و پروتکل ها را همچنان 
رعایت کنیم؛ چراکه بیماری و اپیدمی 
همچنان فعالانــه در حال چرخش در 

جامعه بــوده و هر روز ممکن اســت 
خودمان یا اطرافیان دچار این بیماری 

شویم. 
اخذ سیاست های واحد و شفاف 
برای نحــوه ورود و زمان تزریق 

واکسن
این فوق تخصص  آی ســی یو در پایان 
با تاکید بر این که تهیه و تزریق هرچه  
سریع تر واکســن جهت مصون سازی 
کادر درمــان و عمــوم مــردم یــک 
مطالبه عمومی اســت، گفت: هر چه 

زودتر واکســن به دســت ما برسد، با 
خســارت های جانی کمتــری از این 
بحــران خــارج می شــویم. بنابراین 
امیدواریم بــا آمدن واکســن هرچه 
سریع تر شاهد کاهش بسیار شدید آمار 
ابتلا و مرگ و میرها در کشــور باشیم.

وی همچنیــن بر اخذ سیاســت های 
واحد و شــفاف بــرای نحــوه ورود و 
اعلام زمان تزریق واکســن از ســوی 
 سیاســتگذاران حوزه درمــان تاکید

 کرد.

کرونا در کمین دورهمی های شــب یلدا امشــب 
۲۹آذرمــاه در برنامه تیتر امشــب شــبکه خبر با 
حضورایرج حریرچی معاون کل وزارت بهداشــت  

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
ایرج حریرچی معاون وزارت بهداشــت اظهار کرد: 
در شرایط کرونا پرستاران جان خود را برای نجات 
جان ایرانیان می دهندو درخواست ما این است که 
از پرستاران مراقبت و برای حفظ سلامت خودمان و 

جان پرستاران و پزشکان نکات بهداشتی را رعایت 
کنیم.

آمار بستری و ســرپایی کرونا به طرز قابل 
توجهی کاهش پیدا کرده است

وی افزود: مرگ کرونا به کانال ۵٠٠ رســیده بود و 
اکنون ۲ روز اســت که مرگ زیر ۲٠٠ نفر را تجربه 
می کنیم و به بیش از ۵ هزار بیمار بســتری کرونا 
رسیده بودیم و خوشبختانه به آمار بستری و سرپایی 
کرونا به طرز قابل توجهی کاهش پیدا کرده است و از 
مردم تشکر می کنیم چرا که کلید اصلی موفقیت در 

اقدامات کنترلی کرونا مردم هستند.
معاون کل وزارت بهداشت اظهار کرد: خوشبختانه 
رعایت دستورالعمل ها به بالای ۹٠ رسید و صنوف، 
شرکت های خصوصی، ادارات، مسئولان مملکتی، 
سپاه و بسیج همکاری خوبی داشتند و برای رسیدن 
به این آمارها مدافعان ســلامت و وزیر بهداشت و 

نیرو های وزارت بهداشت بسیار تلاش کردند.
وی با بیان اینکه کلید طلایی برای کنترل کرونا طرح 
شهید سلیمانی است، گفت: وزیر بهداشت همیشه 
این تمثیل را دارند که ممکن اســت دقیقه نود گل 
بخوریم البته این بدان معنا نیست که اکنون دقیقه 

نود هستیم و ممکن است دقیقه ۲٠ بازی باشیم.

وی ادامه داد: درصد قابل توجهی از مردم در ایران 
و جهان و بهبود یافتگان در معــرض ابتلا به کرونا 
هستند و این تصور غلط و خطرناک عدم ابتلا مطرح 
می شــود و برخی عنوان می کنند ما که تاکنون به 
کرونا مبتلا نشــده ایم پس از این پــس هم مبتلا 
نخواهیم شــد؛ در حالی که این درســت نیست و 
پزشکی داشتیم که ۹ ماه مبتلا نشده بود و این ماه 
مبتلا شد و جان خود را از دست داد وهیچ کشوری 
در ســه تا شــش ماه آینده حتی با تزریق واکسن 
نمی توان اعلام کند که نیاز به دســتورالعمل های 

بهداشتی ندارد.
نباید به مبتلایان کرونا انگ زد

حریرچی گفت: کســی که کرونا میگیرد گناه کار 
نیست و نباید به بیمار کرونایی انگ زد و در بسیاری 
موارد اطرافیان بی احتیاطــی کرده اند و فرد مبتلا 
شــده اســت، گاهی وقتی نیرو های بهداشــتی یا 
بســیجی ســراغ خانواده فرد مبتلا می روند اعلام 
می کنند چرا ســراغ مــا آمدید و حتی از تســت 
رایگان ســرباز می زنند، درخواســت ما این است 
که مردم همکاری کنند و هرکســی که شناسایی 
شد خوشحال شــود که بیماری او در وضع وخیم 
تشخیص داده نشده است و فرد می تواند از اعضای 

خانواده خود مراقبت کند.
کاهش ۶0 درصدی مرگ و میر های کرونا

حریرچی گفت: میزان ابتلا به کرونا در کشور به ١۴ 
هزار نفر در روز رسید و اکنون کاهش ۶٠ درصدی 
مرگ و میر های کرونا را شــاهد هستیم و هرگونه 
عادی پنداری و تسامح و ســاده انگاری در رعایت 
دســتورالعمل های بهداشــتی می تواند شرایط را 

تغییر دهد.
معاون کل وزارت بهداشــت گفت: ســندی داریم 
که حکم طلاست و بر این اســاس با تغییر وضعیت 
شهر ها به طور خودکار محدودیت ها اعمال می شود 
و باید توجه داشــت هیچ تضمینی وجود ندارد که 
بیماری دوباره خیــز بر ندارد و هــر گونه تجمع از 
دورهمی یلدا گرفته تا عید دیدنی و مجلس ترحیم 
می تواند موجب افزایش بیماری شــود و باید توجه 
داشت سر میز و سفره شام و دورهمی یلدا نمی توان 

دستورالعمل ها را رعایت کرد.
حتی با وجود آلودگی هوا هر یک ســاعت ۵ 

دقیقه پنجره ها را باز کنید
وی افزود: در برخی کشــور ها مصوب کرده اند اگر 
فردی به منزل کس دیگری بــرود باید فرد مهمان 
ماسک داشته باشد و هیچ فرقی بین محیط خانه با 

محل کار و مغازه نیست و اکنون  که زمستان است 
حتی با وجود آلودگی هوا هر یک ســاعت ۵ دقیقه 

پنجره ها را باز کنید.
حریرچی با اشاره به خطر ابتلا به کرونا در دورهمی 
شــب یلدا گفت: اگر بخواهیم دورهمی شــب یلدا 
برویم باید آجیــل و هندوانه را خریــداری کرد و 
مواجهه با افراد دیگر وجــود دارد و مردم به خاطر 
خود و مدافعان سلامت بیشتر رعایت کنند تا شاهد 

پیک های بعدی کرونا نباشیم.
پیش بینی مرگ و میر روزی ١0  تا ۵0 نفر در 

فروردین ماه
وی به پیش بینی وضعیت بیمــاری کرونا در ایران 
اشاره کرد و گفت: بر اســاس پیش بین المللی اگر 
رعایت ها و محدودیت هــای اعمالی ادامه پیدا کند 
روند نزولی باید قاطعیت ادامــه پیدا می کند و اگر 
۹۵ درصد مردم ماسک بزنند در ٣ ماه و نیم آینده 
در فروردین ماه میزان مرگ و میر کرونا به ١٠ تا ١۵ 
مورد خواهیم رسید و اگر میزان استفاده از ماسک 
در ســطح کنونی ٧٠ درصد باشــد به مرگ روزانه 
۵٠ تا ۶٠ مورد خواهیم رسید و اگر دستورالعمل ها 
رعایت و محدودیت ها اعمال نمی شــد پیش بینی 

شده بود به ١١٠٠ مرگ در اواخر آذرماه برسیم.

هشدار برای زمستان سخت؛

 واکسن کرونا باید هرچه سریع تر تهیه شود
فوق  تخصص آی سی یو بیمارستان مسیح  دانشوری تهران گفت: هر نوع 

اعمال محدودیت با هدف کاهش ترددها می تواند میزان مبتلایان به کرونا و 

در نهایت چرخش ویروس را کمتر کند.

محدودیت ها باید به 
گونه ای تداوم داشته 

باشد که نه افراد از 
نظر اقتصادی متضرر 

شوند و نه سلامت 
جامعه مجددا به خطر 

بیفتد، چراکه لغو 
ناگهانی محدودیت ها 

می تواند مجددا 
به شیوع بیشتر و 

افزایش بار اپیدمی 
منجر شود.

ایسنا
گزارش

ISFAHAN
N E W S

رهبر معظم انقلاب:

 پرستاران در چشم مردم از همه عزیزترند
رهبر معظم انقلاب گفتند: امروز بحمدالله پرستاران در چشم مردم ما  از همه عزیزتر، 

از همیشه عزیزتر و شرافتمندترند و این لطف خداست.
  حضرت آیت الله خامنه ای صبح دیروز )یکشــنبه( در ســخنان زنده و تلویزیونی به 
مناسبت میلاد حضرت زینب کبری سلام الله علیها و روز پرستار، ضمن تبریک این روز 
به همه پرستاران، پرستار را فرشته رحمت بیمار خواندند و گفتند: پرستاران عزیز ما 
در دوران کرونایی و در شرایطی بسیار دشوارتر و پراضطراب تر از شرایط معمولی، کار 
بزرگی را به ثبت رساندند و صحنه ها و فعالیت هایی را به نمایش گذاشتند که حقیقتاً 

اعجاب انگیز است.
ایشــان  به خانواده های گرامی که عزیزان پرستار خود را در شــرایط کرونا از دست 

داده اند، تسلیت گفتند و با اشاره به نقش پرســتار در بهبود جسمی و آرامش روحی 
بیمار، افزودند: در زمینه بهبود جسمی بیمار، پرستار شریک و مددکار پزشک است و 
هر چقدر هم که پزشک حاذق و توانا باشد اما نبود پرستار ممکن است بهبود جسمی 

را با مشکل مواجه کند.
رهبر انقلاب اسلامی خاطرنشان کردند: پرستار از نظر کمک روحی نیز با یک لبخند و 
یا یک حرکت و سخن مهربانانه در واقع غمگسار و روحیه بخش بیمار است و این، یکی 

از ارزش های والای اسلامی است.
ایشان با اشاره به سخت تر و پراضطراب تر شدن کار پرستاران در دوران کرونا بدلیل 
احتمال ابتلاء و خطر واگیری، گفتند: مجاهدتی که پرستاران در این مدت انجام دادند، 

آنها را در چشم مردم، عزیزتر و شرافتمندتر از همیشه کرد.
رهبر انقلاب اســلامی در ادامه ســخنان خود به وظایف و تکالیف مسئولان در قبال 
زحمات و از خودگذشتگی های پرستاران پرداختند و افزودند: یکی از کارهای لازمی 

که به من گزارش شــده و مســئولان باید 
انجام دهند، اجرای قانون تعرفه گذاری 

خدمات پرستاران اســت که مدت ها 
قبل تصویب شده اما هنوز اجرا نشده 

است.
حضرت آیــت الله خامنه ای افزودند: 
همچنین اســتخدام پرستاران یکی 

دیگر از کارهای ضروری و خیلی خوب 
است که باید با جدیت دنبال شود تا وضع 

پرســتاران به گونه ای باشــد که با خیال 
راحت به کار خود بپردازنــد و خانواده های 

آنها هم نسبت به وضعیت آنها خاطر جمع باشند.

استخدام کارشناس فروش آقا در یک 
شرکت مهندسی بازرگانی

Estekhdamforoosh@Gmail.com

استخدام مسئول دفتر خانم در یک 
شرکت معتبر در اصفهان
واتساپ ٠۹١٣۵۴٧٠٠٧٠

استخدام کارمند فروش در شرکت 
بازرگانی آوا در اصفهان
موبایل ٠۹١٣۴٠٠١۲۴۲

استخدام مسئول دفتر مدیر عامل 
خانم در صنایع عایق های معدنی 

پوشینگر در اصفهان
تلفن ٠٣١۴۵۶۴٣۵۶۲

استخدام کارشناس خرید و 
تدارکات)رشته مکانیک( با حقوق 

توافقی و بیمه
hrpurchasing5@gmail.com

استخدام حسابدار، صندوقدار، 
چیدمان، فروشنده، کمک انباردار، 

خدمات و چکر
واتساپ ٠۹١٣۹۹۹۹۶٣٠

استخدام حسابدار خانم با بیمه و حقوق 
در یک شرکت معتبر

Ghadirstone@gmail.com

استخدام کارشناس فروش با حقوق و 
مزایای عالی در اصفهان

واتساپ ٠۹۹۲۴8٣٣۲۴۶

استخدام کارشناس حسابداری و 
کارپرداز در شرکت معتبر تولیدی

hrm1399@yahoo.com

استخدام ویزیتور 
حضوری،کارشناس فروش 

دربازرگانی و پخش نیلوفر سپاهان
تلفن ٠٣١٣۵٣١۶١۹١

استخدام مهندس تاسیسات در 
مجموعه آریا نوین پارسه در اصفهان

واتساپ ٠۹۹٠١٠٣٠٣۹8

گزارش

 

علیرضــا ناجی، رئیــس مرکز 
ویروس شناسی بیمارستان مسیح دانشــوری در برنامه زنده تلویزیونی اظهار کرد: هر 

چقدر تعداد بیماران کرونایی وخیم، بیشتر باشد تعداد مرگ و میر ها افزایش خواهد داشت.
او افزود: ممکن است با توجه به افزایش سرما و تجمع افراد، مرحله ویروس کرونا حساس تر شود اما 
از آن جایی که تعداد مرگ و میر های ناشی از این ویروس یا آمار مبتلایان روزانه کرونایی کاهش پیدا 
کرده است امیدواریم که تعداد موارد وخیم بستری در آی سی یو ها هم به همین میزان کاهش پیدا 

کند، البته کاهش تعداد مرگ و میر ارتباطی با بستری شدن افراد در آی سی یو ندارد.
ناجی تصریح کرد: در حال حاضر شــاهد کاهش بیش از ۵٠ درصد میزان مرگ و میر های ناشی 
از کرونا هســتیم. در روز هایی هم این تعداد به صورت روزانه رقم ١٣ هزار را نشــان می داده است 

اما همین رقم اکنون به ۶ هزار بیمار رسیده اســت و این نشان دهنده کاهش مبتلایان یا 
فوتی های کرونایی است.

او گفت: موارد کرونایی فوت شده دیروز که حدود ١٧٠ نفر بود عدد پایینی نیست اما باید در 
نظر داشت که این عدد از ۴٠٠ به ١٧٠ رسیده است.

رئیس مرکز ویروس شناســی بیمارستان مســیح دانشــوری تصریح کرد: هر چه تعداد 
ورودی های روزانه کرونایی کمتر باشــد، به همان نســبت هم میزان بیماران وخیم کمتر 

خواهد بود.
او بیان کرد: آمار مرگ و میر ها و مبتلایان کرونایی کشور آمریکا همانند ایران است و در حال 
حاضر کشــور های اروپایی موج دوم ویروس کرونا را تجربه می کنند و تعداد مبتلایان آن ها 

افزایش پیدا کرده است.
ناجی با بیان اینکه ویروس کرونا به صورت مداوم در حال تغییر است، تاکید کرد: در جنوب و 
جنوب شرقی کشور انگلستان و آفریقای جنوبی گونه جهش یافته جدیدی از ویروس کرونا شناخته 

شده است.
او اضافه کرد: گونه جهش یافته جدید کرونا در بهار در چند کشور به صورت محدود بروز پیدا کرد، 
اما از شهریور اولین مورد در کشور انگلستان با شناسایی یک مرد مسن به علت ضعف سیستم ایمنی 
رویت شد. در حال حاضر در همین کشور میزان انتقال ویروس به ٧٠ درصد افزایش پیدا کرده است.

میزان سرایت ویروس کرونا افزایش پیدا کرده است
رئیس مرکز ویروس شناسی بیمارستان مسیح دانشوری تاکید کرد: میزان سرایت ویروس کرونا 

افزایش پیدا کرده است و از چهارشنبه گذشته مقررات محدودیت های بیشتری برای رفت و آمد 
ساکنان جنوبی انگلستان و لندن اعمال شده است، در هر صورت تغییرات ویروس کرونا با سرایت 
راحت تر و بیشتر روبه رو خواهد شد، اما تا کنون هیچ شواهدی به دست نیامده که نشان دهد کرونا 
باعث ایجاد بیماری وخیم تر یا کشنده تر می شود و شبیه سازی های مربوطه در این زمینه در دست 

انجام است تا به یک نتیجه قطعی دست پیدا کنیم.
ناجی ادامه داد: در حال حاضر زود است که برای بازگشت به زندگی عادی برنامه ریزی کنیم. با اینکه 
میزان مرگ و میر ها و مبتلایان بهتر شده است، اما این بیماری در صورت تراکم افزایش پیدا خواهد 
کرد. تقاضا داریم که به هیچ عنوان افراد شب یلدا را در کنار هم جشن نگیرند تا هرچه زودتر شاهد 

قطعاین زنجیره باشیم.
او با بیان اینکه ٣ عامل در انتقال ویروس کرونا ســهیم است، تاکید کرد: ماسک نزدن، عدم فاصله 
گذاری اجتماعی و قرار گرفتن در فضای بسته باعث انتقال ویروس کرونا می شود. در صورت رعایت 
موارد بهداشتی می توانیم شاهد کاهش مبتلایان و میزان مرگ و میر های ناشی از این  بیماری باشیم.

رئیس مرکز ویروس شناسی بیمارستان مسیح دانشوری تاکید کرد: در اروپا ٧۵ درصد آمار مرگ 
و میر های ناشی از کرونا به علت تجمع های خانوادگی اســت، اما همین رقم در ایران ۵١ درصد را 

نشان می دهد.
ناجی با بیان اینکه زمستان فصل بیماری های تنفسی اســت، افزود: قرار گرفتن افراد در فضا های 
بسته باعث می شود که ویروس کرونا به صورت جدی تر منتقل شود. لازم است تا مطالبه گری خرید 

واکسن کرونا و تزریق آن را از همین الان با کشور های دیگر شروع کنیم.

 رئیس مرکز ویروس شناسی بیمارستان مسیح دانشوری: 

کاهش مرگ و میر کرونایی ارتباطی با تعداد بستری ها در آی سی یو ندارد

پیش بینی مرگ و میر ١٠ کرونایی 
در فروردین ماه

بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام کارگر ساده آقا با حقوق، مزایا 
و بیمه در شرکت دقیق سازه

موبایل ٠۹١٣۵٠۹٧٧۲٧

استخدام کارمند اداری و حسابدار با 
حقوق توافقی و بیمه

واتساپ ٠۹١٣١١٧8۵٧۶

استخدام کارگر ساده آقا با تمام مزایای 
اداره کار در شهرک صنعتی مورچه خورت

تلفن ٠٣١۴۵۶۴۴۶8١

استخدام حسابدار در یک شرکت 
پخش معتبر در اصفهان
تلفن ٠٣١۴۵8٣۹٠۹٧

استخدام 4 عنوان شغلی از اصفهان 
جهت کار در شهرستان اردکان یزد

موبایل ٠۹٠۵۲۵۹۴۲۶۲
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Indonesia willing 
to develop trade 
ties with Kerman 
province, Indonesian 
envoy
Indonesian Ambassador to 
Iran Ronny Prasetyo Yuliantoro 
said that Indonesia is willing to 
develop trade and economic 
cooperation with Iranian 
province of Kerman.
Speaking in the online meeting 
of Kerman-Indonesia joint 
commission of economic 
cooperation, Yuliantoro 
said MoUs earlier signed on 

economic cooperation between 
Kerman provincial officials and 
Indonesian business activists, 
but, after imposition of sanctions 
against Iran, relations were not 
materialized.  
Indonesia needs pistachio 
imports which should be supplied 
by Kerman businessmen, he 
added.
Meanwhile, Iranian Ambassador 
to Indonesia Mohammad Azad 
said volume of Iran-Indonesia 
trade was about $2b before 
US withdrawal from Iran 
nuclear deal known as the Joint 
Comprehensive Plan of Action 
(JCPOA) and it reduced and 
amounted to over $1b in 2020.

 Iran carpet 
exports reach 
$47b in 8 
months
S p o k e s p e r s o n 
to Iran Customs 
A d m i n i s t r a t i o n 
(IRICA) Ruhollah 
Latifi says Iran has 
exported hand-
woven carpet worth 
$47.9m in the past 
eight months 
which shows only 
an $800m decline 
comparing to the 
same period last 
year.
Latifi in an interview 
said that exports of 
Gabbe (a variety of 
Persian carpet) and 
hand-woven carpets 
with soft hair and 
wool stood at $2.7m 
in the first eight 
months while the 
figure was around 
$4.1m last year.
He went on to say 
that exports of other 
types of hand-woven 
carpets were also as 
much as last year’s 
figure.Latifi noted 
that the total value 
of hand-woven 
carpets exported by 
the country in the 
first eight months 
last year was around 
$48.6m while the 
figure declined to 
almost $755m and 
hit $47.9m in the 
same period.
He blamed the 
outbreak of 
COVID-19 and the 
closure of borders 
for the decline, 
adding that the 
decline seems to be 
logical.He refuted 
some claims that 
Iran’s carpet exports 
have slumped 
significantly, saying 
that carpet is a 
commodity which is 
sold gradually and 
repatriation of the 
earned forex from 
the exports to the 
country takes a long 
procedure and for 
this reason, some 
assumptions have 
been raised over 
the considerable 
decline of Iran 
carpet exports 
but the IRICA’s 
statistics show no 
significant change 
in carpet exports.In 
order to boost the 
carpet exports for 
earning more forex 
for the country, the 
government in its 
next year budget has 
allocated a budget 
around 15.5b 
tomans.
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A b b a s a l i 
Kadkhodaei, the 
council spokesman, 
tweeted that the 
parliament’s revised 
proposal on taxing 
empty homes was 

not found to be in violation 
of Islamic law and the Iranian 
Constitution in a Wednesday 
meeting. 
The Iranian Parliament 
approved the proposal on 
August 5, based on which 
empty homes in cities 
with a population of over 
100,000 will be taxed after 
four months based on their 
assessed rental income tax 
on a monthly basis. 
The owners of these 
properties will have to pay 
six times more than the 
rental income tax in the first 
year, 12 times more than 
the rental income tax in the 
second year and 18 times 
more than the rental income 
tax in the third year and the 
following years.
The final approval came 
after the council returned 
the vacancy tax bill to the 
Majlis on August 12, citing 
"ambiguities" and called for 
amendments.  
The government estimates 
7,070 billion rials ($27.19 
million) in revenues from 
the taxation of luxury homes 
as per the budget bill for the 
next fiscal year (March 2021-
22). 
It has also projected an 
income of 2,000 billion 
rials ($7.69 million) from 

vacancy tax (tax on empty 
homes), Mehr News Agency 
reported. 
Notably, the government 
had included income from 
taxation of luxury homes 
and cars in the Budget Law 
for the current year (started 
March 20), but nearly 
nine months into the year, 
the so-called executive 
bylaw of which (the decree 
stating measures for the 
enforcement of a law) has 
yet to be drafted.   
Vice President for 
Parliamentary Affairs 
Hosseinali Amiri recently 
submitted the budget bill for 
the next on Wednesday. 
In the next fiscal year (to 
start March 21, 2021), 
the operating budget 
(including revenues derived 
mainly from taxation and 
exports at the disposal of 
the government) has been 
projected to stand at 8,413 
trillion rials ($33.65 billion 
at the market exchange 
rate of 250,000 rials per US 
dollar). 
Add to this, revenues 
earmarked for ministries 
and governmental 
institutions worth 884 

trillion rials ($3.53 billion) 
take the total sum of the 
general budget to 9,298 
trillion rials ($37.19 billion).
The budget of state 
companies, banks and for-
profit organizations has 
been put at 15,619 trillion 
rials ($62.47 billion). 
All in all, the ceiling set for the 
government’s total budget 
is at 24,357 trillion rials 
($97.42 billion).
According to the Housing 
Comprehensive Plan (March 
2017-27) drafted by the 
Ministry of Roads and Urban 
Development, the Iranian 
population will reach 88.2 
million in the year ending 
March 2027. Projections 
show that by then, 68.2 
million would be living in 
urban areas and 20 million 
in rural areas. The number 
of households will hit 28.7 
million, of whom 22.1 
million will inhabit cities 
and 6.15 million will be living 
in villages. 
Newly-formed families 
will need 4,076,000 homes 
over 10 years to March 2027 
(including 3,997,000 urban 
households and 79,000 rural 
households). The country 

will be short of 1,370,000 
homes (including 673,000 
units in cities and 697,000 in 
villages). A total of 5,313,000 
homes, including 3,003,000 
in the cities and 2,310,000 in 
villages have to be repaired 
or rebuilt by then.    
From the Iranian year 
ending March 2007 to the 
year ending March 2017, 
close to 590,000 residential 
units were produced and 
supplied to the market. The 
highest and lowest number 
of homes constructed over 
these years were registered 
for the year ending March 
2013 with 820,000 and the 
year ending March 2017 
with 390,000, respectively. 
About 2.5 million homes in 
the country are empty. The 
optimal ratio of vacant house 
is 5% in urban areas and 
2.5% in rural areas whereas 
it is 10.3% in Iran’s urban 
areas and 8.5% in rural 
areas. 
The Housing 
Comprehensive Plan 
estimates the number of 
vacant homes to decline to 
1.4 million (1.1 million in 
urban areas and 300,000 in 
rural areas.) 

EC Confirms Leader's 
Approval to Review 2 
Remaining FATF Bills
 The Expediency Council, the top legislation 
vetting body, in a statement confirmed that the 
Leader of Islamic Revolution Ayatollah Seyyed Ali 
Khamenei has approved a government request 
to extend the deadline for discussions on the 
two remaining bills mandated by the global anti-
money laundering body Financial Action Task 
Force.
In the statement the EC public relations office put 
an end to ambiguities over the key issue that were 
made public last week but was denied by some EC 
members. 
The EC said the Leader had partially approved 
the government request that also called on the EC 
members to vote in favor of the remaining FATF 
bills. 
"In response to two requests, the Leader merely 
agreed to extend the deadline for reviewing the 
issue", the statement seen on the EC website said. 
Last February the global anti-money laundering 
watchdog lifted the suspension of counter-
measures on Iran and called on its members 
and all jurisdictions to apply effective counter-
measures against the country.
In recent weeks, the government has strived 
to have the remaining bills endorsed by the 
EC, spurred by cautious optimism that the US 
economic siege may end with change in the White 
House. US president-elect Joe Biden has pledged 
to return to the historic nuclear deal abandoned by 
the belligerent Donald Trump in May 2018.  
Senior government officials have often argued that 
efforts to ease sanctions would be futile unless 
tough financial barriers imposed as a result of an 
FATF blacklist are removed. 
The Governor of Central Bank of Iran Abdolnasser 
Hemmati said Friday absence of an unambiguous 
decision with the regard to the remaining 
bills could pose a serious challenge to Iran's 
international banking ties even if the economic 
sanctions are lifted. 
"We should note that even in the absence of 
sanctions the unclear fate of the FAFT bills is 
an obstacle to the banking sector and its ties to 
international banking," Hemmati wrote on his 
Instagram account on Friday.
Abdolreza Faraji Rad, a former diplomat, echoed 
the same view, saying that the government 
decision to once again review the FATF bills is 
a sign that "new conditions have emerged and 
hopes for improving financial relations with the 
world have increased.” 
FATF has asked Iran to pass four bills as part of the 
“Action Plan” to get out of its blacklist. Last year the 
Rouhani administration was able to approve and 
enact amendments to counter-terrorist financing 
and anti-money laundering rules.   
But the government failed to get approval from 
the main legislative body for the two remaining 
bills, namely Palermo (convention against 
transnational organized crime) and terrorist 
financing conventions (CFT), despite the fact that 
the key bills were passed by the government and 
parliament. 
The two remaining bills were not approved by the 
Guardian Council - a watchdog that ensures laws 
are in line with the Islamic Republic Constitution 
and Sharia - and were sent to the EC for a final 
decision.  EC is a constitutional arbiter between 
the Majlis and the Guardian Council.  
At its latest plenary session in October the FATF 
said Iran along with North Korea remains on the 
FATF’s list of “high-risk jurisdictions”.

The Guardians Council–a watchdog that ensures laws 
are in line with the Iranian Constitution and Islamic 
law—has approved the parliament’s bill on revisions 
to Article 54 of Direct Tax Code, i.e., vacancy tax.

Vacancy Tax Becomes Law
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All in all, the 
ceiling set for the 
government’s 
total budget is at 
24,357 trillion 
rials (97.42$ 
billion).
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200% Rise in 
Home Prices 
Over Five Years
Home prices have registered 
a 200% growth over the past 
five years, said Parvaneh Aslani, 
director general of Housing 
Economy Office of the Ministry of 

Roads and Urban Development, 
adding that such a considerable 
rise in prices has been registered 
for other consumer goods and 
assets as well. 
The reference for measuring 
home prices is what actually 
happens in the real-estate 
market and deals that are being 

registered in the Tenement 
Management Information 
System (the so-called Tracking 
Code System) operated by the 
ministry. Extreme values are 
omitted and the average price is 
being calculated. 
“So far, only prices of homes 
in Tehran were regarded as 

reference for calculating the 
value of housing deals but in 
the new reports of the ministry, 
statistics of home deals in District 
One and District Three were 
removed. As a result, home prices 
decreased by 100 million rials 
[$385],” Aslani was quoted as 
saying by IRNA.     
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H a s s a n 
Darvishvand said 
in an exclusive 
interview with 
IRNA in Islamabad 
that December 
19, on which 

the second official border 
crossing was opened, is 
a memorable day in the 
historical relations between 
the two friendly and brotherly 
countries, the Islamic 
Republic of Iran and the 
Islamic Republic of Pakistan.
He noted Iran was the first 
country to recognize the 
Pakistan in 1947 and set up 
its embassy in Karachi. Also, 
the historical developments 
of Pakistan and the difficulties 
and misfortunes that have 
befallen this country, such as 
catastrophic wars and natural 
disasters which have caused 
great suffering to the people 
of Pakistan, Iran has always 
stood by the Pakistanis.
“Similarly, Pakistan has also 
supported Iran and was 
one of the first countries to 
congratulate Imam Khomeini 
on the victory of the Islamic 
Revolution of Iran,” he said.
He added the Iranian people 
will never forget the support 

of the Pakistani government 
and people in the eight-year 
Iraqi-imposed war on Iran.
The Counsel General 
expressing his views said 
that Iran and Pakistan have a 
common border of more than 
900 kilometers.
He added: Both countries 
together have a population 
of over three hundred million 
people which has created 
a very large market in the 
region.
Hassan Darvishvand noted 
that economies of the two 
countries have not been able 
to take full advantage of the 
potential available in bilateral 
trade.
He said that according to 
official statistics from relevant 
sources in Iran, the total 
official trade between the two 
countries has never crossed 
the $1.5 billion mark in the 
best of circumstances, while 

Pakistani official sources put 
the figure at a much lower 
figure of $500 million.
He added: Regardless of 
the significant difference 
between the official statistics 
of trade between the two 
countries, which should 
be examined instead, this 
volume of trade is in no 
way in line with existing 
capabilities and cannot satisfy 
the governments of the two 
countries.
The Iranian Consul General 
said: "Although the two 
countries have set trade 
at five billion dollars many 
years ago, but the fact is that 
in recent years there has been 
no significant change in the 
trade volume and it remained 
at traditional levels."
He added the real importance 
of the new border and 
customs between the two 
neighboring countries is 

understood when we pay 
attention to the geographical 
location of the Rimdan-Gabd 
region.
He added: "In recent years, 
Iran and Pakistan have paid 
special attention to their 
shores in the Persian Gulf and 
the Sea of   Oman."
Construction  of the two 
internationa l  ports of 
Chabahar in Iran and Gwadar 
in Pakistan is a clear reason 
for this new view of the two 
countries.
The Consul General of Iran 
in Quetta said incumbent 
Pakistani government has 
shown its goodwill for the 
past two years to develop 
economic and trade relations 
with Iran.He added: "The 
opening of the new Rimdan-
Gabd customs after ten years 
of ups and downs is indication 
of the strategic approach and 
should not be stopped here."

Donald Trump accused of 
betraying US national security
US Chairman of the House Intelligence Committee 
Adam Schiff accused Donald Trump of betraying 
national security.
In a tweet Saturday, Adam Schiff wrote, "Another 
day, another scandalous betrayal of our national 
security by this president."
"Another dishonest tweet that sounds like it 
could have been written in the Kremlin. Another 
obsequious display towards Putin," he added.
"And yet another reason that Trump can’t leave 
office fast enough," he noted.
His tweet came as US President Donald Trump in 
a tweet wrote, "The Cyber Hack is far greater in 
the Fake News Media than in actuality. I have been 
fully briefed and everything is well under control. 
Russia, Russia, Russia is the priority chant when 
anything happens because Lamestream is, for 
mostly financial reasons, petrified of ..."
"...discussing the possibility that it may be China 
(it may!). There could also have been a hit on our 
ridiculous voting machines during the election, 
which is now obvious that I won big, making it an 
even more corrupted embarrassment for the USA," 
he added.
 Iran’s UN Envoy Deplores 
Inefficiency of INSTEX
Iran’s ambassador to the United Nations said 
INSTEX -a payment channel that the three EU 
signatories to the JCPOA have set up to maintain 
trade with Tehran- has proved ineffective in the 
past two years.
Majid Takht Ravanchi on Saturday decried 
inefficiency of INSTEX in reaction to the 
UN secretary-general’s 10th report on the 
implementation of the Security Council Resolution 
2231, which endorsed the Joint Comprehensive 
Plan of Action (JCPOA).
“The system must prove its efficiency after 
two years,” he said, highlighting the European 
countries’ promise to guarantee that Iran will reap 
the economic dividends of the JCPOA if it remains 
in it.
The Iranian envoy also said Iran’s reduction of its 
nuclear commitments was a result of the other 
parties’ violation of the deal and was within Iran’s 
rights under the JCPOA, Press TV reported.
His remarks came after UN Secretary General 
Antonio Guterres underlined the need for 
preserving the 2015 landmark nuclear deal, urging 
the world countries to engage in trade ties with 
Tehran based on Security Council Resolution 2231 
that endorsed the agreement.
He hailed the nuclear deal as a testament to the 
effectiveness of multilateralism, diplomacy and 
dialogue, saying the agreement is the best way to 
ensure a comprehensive, long-term and proper 
solution to Iran's nuclear issue and to help promote 
regional and international peace and security.

Iran, Pakistan have strategic approach to 
strengthen ties: Diplomat

Consul General of the Islamic Republic of Iran 
in Pakistan’s south western city of Quetta 
terming the inauguration of the Rimdan-
Gabd cross-border gateway "a historic step" 
said on Sunday that Iran and Pakistan have a 
common strategic approach to strengthen 
bilateral relations.
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Supreme Leader: Nurses among most 
respected strata in society
Supreme Leader of the Islamic Revolution Ayatollah Seyyed Ali 
Khamenei celebrated the birthday of Hazrat Zeinab, daughter 
of Imam Ali (AS), the first Imam of Prophet Mohammad (PBUH) 
Infallible Household which coincides with Nurses National 
Day in Iran. Iran’s He congratulated the National Nurses 
Day which coincides with the birth anniversary of one of 
the most revered ladies for Shia Muslims Hadrat Zeinab 
(SA) and said offered his sympathy to the families of those 
nurses who sacrificed their lives to serve people.
The Supreme Leader likened nurses to angels who come to 
help patients and, highlighting the importance of their work.

Iran celebrates birthday anniversary of Hazrat-e Zeinab 
(SA)- daughter of first Imam Ali (AS), the first Imam of 
Prophet Mohammad (PBUH) Infallible Household as 
National Nurse Day.
The day is on the 5th of the Islamic month of Jamadi al-
Awwal, which falls on December 20 this year.
According to Islamic history, Lady Zeinab- messenger of 
Karbala- is a symbol of braveness as she well took care of her 
family after the martyrdom of her brother, Imam Hussein 
(AS), in Karbala.
The pictures and details of the event will be published soon.
Earlier, the Deputy Health Minister for Nursing Maryam 
Hazrati said that 80,856 nurses, equal to 65 percent of the 
nurses in the public section, are in the front-line of looking 

after coronavirus patients.
She said that the nurses who 
had a record of physical 
problems, had children, or 
had weak immune systems 
were included in the program 
to fight coronavirus.
She added that according to 
research, tiredness and sadness is 
clearly seen in the nurse community 
and that’s because close contacts with 
coronavirus patients, and not due to being away from their 
families for a long time, hardships of the job, or fear of the 
virus.

Both countries 
together have 
a population 
of over three 
hundred million 
people which has 
created a very 
large market in 
the region.
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100,000 
Yemeni infants 
die every year 
due to siege, 
war
Yemen’s deputy health 
minister says about 
100,000 infants die in the 
war-torn country every 
year due to the siege and 
war imposed by the Saudi-
led coalition.
Najeeb Al-Qubati told 
the Arabic-language 
Almasirah TV that the 
Saudi coalition has been 
blocking the import of 
medical equipment and 
medicine into the country 
for six years and Sanaa is 
unable to hire new medical 
staff due to the siege and 
the war.
This has brought about a 
catastrophic situation in 
Yemen, he said, adding, 
“100,000 newborns die 
every year in the country; 
that means six infants lose 
their lives in every two 
minutes.”
Al-Qubati stressed that 
the siege targets Yemeni 
children from the very 
embryonic period and that 
malnutrition is on the rise 
among pregnant mothers.
The Yemeni deputy health 
minister called the closure 
of Sanaa International 
Airport dangerous for the 
needy in the country and 
urged the United Nations 
to provide flights through 
this airport to save the lives 
of Yemeni patients.
Saudi Arabia and a 
number of its regional 
allies launched their 
devastating war on Yemen 
in March 2015 in order to 
bring ousted president, 
Abd Rabbuh Mansur Hadi, 
back to power and crush 
the Houthi Ansarullah 
movement.
The US-based Armed 
Conflict Location and 
Event Data Project 
(ACLED), a nonprofit 
c o n f l i c t - r e s e a r c h 
organization, estimates 
that the war has claimed 
more than 100,000 lives 
over the past five years.
Riyadh and its allies have 
widely been criticized for 
the high civilian death toll 
as a result of their bombing 
campaign in Yemen.
Yemen’s Foreign Ministry, 
citing figures compiled by 
the United Nations, said 
in November that there 
are about 12.2 million 
children in Yemen in dire 
need of humanitarian aid, 
more than five million 
children under the age 
of five who suffer from 
malnutrition, about 1.71 
million displaced children, 
and more than two million 
children out of school.
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70 years of Indonesia-Iran 
diplomatic ties commemorated
 The 70 years of diplomatic relations between Islamic Republic of 
Iran and Indonesia was commemorated.
The year of 2020 marks the 70 years of Indonesia-Iran diplomatic 
relations. The two countries have been developing cooperation 
in many areas including those in progress even to-date. Both 
countries are now making the best out of these potentials /
opportunities while adjusting to the most updated global situation 
most notably the current COVID-19 pandemic.      
The bilateral relations began in July 1950 when the then 
Indonesian envoy was received by the highest Iranian authority 
to commence diplomatic duties in Tehran, Iran. This occasion then 
was followed by various cooperation between the two countries, 
including mutual working visits by both sides, to-date.   
Indonesia and Iran always have good political bilateral relations, 
as a strong foundation for cooperation in other sectors. The 
good political relations developed at bilateral, regional and 
international level, marked outstandingly by the visit of President 

Hassan Rouhani to Jakarta in 2015 followed by President Joko 
Widodo’s visit to Tehran in the following year. These mutual 
Heads of State/Government visits led to concretizing a number of 
cooperation in line with both countries’ common interests. 
Indonesia puts the national welfare through economic/trade 
activities and hence the diplomacy is prioritized mainly on 
trade and economy. Bearing that in mind, there are potentials/
opportunities open for trade/economic for both countries and it 
should be addressed so that trade volume will improve. To further 
improve the above-mentioned condition while adjusting to the 
pandemic, cooperation in health sectors have become among 
the main priorities. President of both countries had conducted a 
telephone conversation in April 2020 for a further collaboration 
including the handling of COVID-19 pandemic, which then was 
followed-up by meetings by relevant/technical authorities. 
Indonesia is always ready to develop cooperation in battling 
COVID-19 with any party, including Iran.      
Indonesia and Iran are now still working on further promotion 
of trade, investment and other related sectors. Both countries 
are now identifying a number of economic potentials including 
trade tariffs, investment, other prospects and mutual product 

knowledge 
promotions to identify and 

harmonize the potentials in respective market. Despite the 
challenges, a number of Iran commodities that are still in high 
demand including steel, dates, pistachio and others. The Omnibus 
Law on Job Creation, was passed recently in November 2020. The 
law is aimed at simplifying more than 70 overlapping regulations, 
aimed at relaxing Indonesia’s complex web of business, labor, and 
environmental laws in an attempt to attract foreign investment, 
create jobs and boost the economy. 

Some 60% of 
French People 
Unhappy 
with Macron: 
Survey
 Nearly 60% of people 
in France are dissatisfied 
with President Emmanuel 
Macron and Prime Minister 
Jean Castex, according to the 

latest online survey.
Conducted by the French 
Institute of Public Opinion 
(IFOP), a total of 1,936 
people aged 18 and above 
participated in the survey.
According to the survey, 60% 
of people said they were 
not satisfied with Macron, 
who is in quarantine due 
to coronavirus. As many 
as 59% said they were 
dissatisfied with Prime 
Minister Castex, Anadolu 

Agency reported.
On Thursday, the French 
president’s office said that 
Macron tested positive for 
the novel coronavirus.
The Elysee Palace 
announced the development 
in a statement, saying the 
president took a rapid PCR 
test, after experiencing mild 
COVID-19 symptoms.
The survey also showed 
that Macron's popularity 
dropped by three percentage 

points to 38% in December. 
The popularity of the prime 
minister fell two percentage 
points to 37%.
Another survey conducted 
in November also showed 
that seven out of 10 French 
people in the country did 
not trust the Macron 
administration in combating 
the pandemic. The survey 
also found the government's 
measures to combat the 
epidemic "inconsistent".



Iran seeking to register Yalda Night on UNESCO's list: FM 
spox
 Iran is seeking to register the ancient festivity of “Yalda Night” on UNESCO's 
list of Intangible Cultural Heritage of Humanity, Iranian Foreign Ministry 
Spokesman Saeed Khatibzadeh said on Saturday.He made the remarks in a 
Webinar entitled “Yalda; Regional Solidarity”, noting that Iran will apply to the 
United Nations Educational, Scientific and Cultural Organization (UNESCO) next 
year to register Yalda Night in its list of Intangible Cultural Heritage of Humanity.
Touching on the significance of the event, he pointed out that Yalda has played a big part in convergence 
and peace among the people of the region.“Shab-e Yalda” or “Shab-e Chelleh” has been the night of the 
victory of light over darkness and a symbol of equality among Iranians, Khatibzadeh underlined.

 Iranian Foreign Minister, 
Mohammad Javad Zarif 
reiterated the necessity 
of US’ withdrawal from 
the region.
In an interview with 
Afghanistan’s Tolo News 
which is set to release on 
Monday, Zarif reiterated 
Iran's emphasis on the 
US withdrawal from 
the region after the 
assassination of Martyr 
Soleimani.
“Iran has always said that 
the US should leave the 
region,” he added.
About the Taliban, Zarif 
noted that Iran has not yet 
removed the Taliban from 
the terrorist group.
Iranian Foreign Minister 
also talked of Afghanistan-
Iran relations, Iran's 
relations with the Taliban, 
the situation of Afghan 
refugees in Iran, and the 
Liwa Fatemiyoun.
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White House 
Cancels 
Release of 
Statement 
Alleging Russia' 
Involvement in 
Cyber Attack
 White House officials planned 
to make a statement alleging 
that Russia had been involved 
in the hacker attack against 
computer systems of the 
US government but were 

instructed at the last minute 
not to release it, a source said.
"Officials at the White House 
had been prepared to put out 
a statement Friday afternoon 
that accused Russia of being 
"the main actor" in the hack, 
but were told at the last minute 
to stand down, AP said, citing 
a US official familiar with the 
conversations who spoke on 
condition of anonymity.
"This is looking like it’s the 
worst hacking case in the 
history of America," the official 
said, TASS reported.
Reuters reported Monday that 
a group of hackers allegedly 

working for Russia carried out 
a cyber attack on December 13 
to obtain unauthorized access 
to computer systems of the 
US Department of Homeland 
Security. The department itself 
confirmed that cyber attack 
had taken place. According 
to Reuters, the hackers got 
their hands on data from the 
Department of State and the 
Pentagon.
Russian presidential 
spokesman Dmitry 
Peskov dismissed earlier 
US allegations Russian 
hackers were behind those 
cyberattacks.

Talks are continuing in Brussels this 
weekend but UK sources say it is 
increasingly likely that an agreement will 
not be reached in time.
A UK government source said: "We need to 
get any deal right and based on terms which 
respect what the British people voted for, 
Sky News reported.
"Unfortunately, the EU are still struggling 
to get the flexibility needed from member 
states and are continuing to make 
demands that are incompatible with our 
independence.
"We cannot accept a deal that doesn't leave 
us in control of our own laws or waters.
"We're continuing to try every possible path 
to an agreement, but without a substantial 
shift from the commission we will be 
leaving on World Trade Organization terms 
on 31 December."
The European Parliament has said there 

must be a deal by Sunday evening to allow 
time for it to be ratified before the end of the 
transition period.
The pessimism was shared by Ireland's 
foreign minister Simon Coveney, who told 
The Sunday Times: "I don't see this being 
agreed easily in the next 24 hours.
"We may see a standoff over fish."
Fishing rights is one of the main issues 
standing in the way of a deal, along with the 
"level playing field" - measures to prevent 
what is seen as unfair competition through 
the lowering of standards or the use of state 
subsidies.
Coveney said: "It won't surprise me if this 
issue collapses the whole negotiation. It 
certainly has the capacity to do it."
He also said that he found it difficult to 
see the EU fishing states - Ireland, France, 
Belgium, Denmark and the Netherlands - 
backing an agreement that goes beyond the 
current offer.
If there is no deal by 31 December, the UK 
will leave the single market and customs 
union and begin trading with the EU on 
WTO terms, meaning tariffs that could 
mean higher prices for consumers.

The US House of Representatives and Senate, 
with little debate and with only hours to go before 
government funding expired, gave congressional 
leaders more time to try to craft a bipartisan 
COVID-19 aid bill that would ride along with the 
massive spending legislation.
"I believe all sides feel we are making good progress 
on a major relief bill that would travel with the full-
year appropriations measure," Senate Republican 
Leader Mitch McConnell, a Republican, said just 
before the temporary spending bill was passed, 
Reuters reported.
Trump signed the bill into law Friday night, the 
White House said, leaving lawmakers to try to beat 
a new Sunday midnight deadline, which comes 
almost exactly two years after an unresolved 
spending fight triggered a 35-day government 
shutdown, the longest on record.
After months of partisan finger-pointing and 
inaction, Republicans and Democrats have been 
negotiating intensely on what is expected to 
be the biggest package since spring to provide 
relief to a country struggling with a pandemic 
killing more than 3,000 people a day.With some 
support from Trump, who leaves office on Jan. 
20, and Democratic President-elect Joe Biden, 
they have reported progress.But significant 
differences remain, including a dispute over 
a Republican-backed plan to rein in Federal 
Reserve lending programs intended to ease the 
pandemic's economic sting.Some Republicans 
accused Democrats of using the lending authorities 
as a backdoor way to provide aid to state and 
local governments that Republicans dismiss as 
a "slush fund" for Democratic-controlled local 
governments.Other sticking points include relief 
for arts venues closed by COVID-19 restrictions 
and whether to include increased reimbursements 
from the Federal Emergency Management Agency 

to local governments for items like personal 
protective equipment for schools.
Many issues, though, have been settled. The 
coronavirus legislation is expected to include 
onetime checks for most Americans of about $600 
each, extended unemployment benefits of $300 
per week, help for states distributing the vaccine, 
and assistance for small businesses struggling 
through the pandemic.
Congressional leaders plan to attach the COVID-19 
aid to the $1.4 trillion spending bill.
The prospect of a government shutdown increased 
pressure to come up with a relief plan. An extended 
shutdown would force thousands more people out 
of work and disrupt services just as the country is 
ramping up distribution of coronavirus vaccines, 
though the effects would not be fully felt over the 
weekend.
"We have a government of 2 million people that are 
waiting every hour to find out if they are going to be 
working," Representative Steny Hoyer, the second 
most senior House Democrat, told reporters.
Congress was also spurred to action by an alarming 
increase in hospitalizations and deaths. The US 
coronavirus death toll, now over 311,000, is by 
far the world's highest and many Americans 
- who do not receive government aid that is 
automatic in many other nations - are at risk of 
homelessness and going hungry.Biden has said 
he wants COVID-19 relief for Americans passed 
immediately, promising to do more after he is 
sworn in on Jan. 20.Republicans also have a wary 
eye on the impact inaction might have on a pair 
of Jan. 5 runoff elections in Georgia, which will 
determine whether their party maintains control 
of the Senate for the next two years or hands it over 
to Democrats.
Democrats say Republican Senator Pat Toomey is 
promoting his plan to rein in the Fed's emergency 
lending authority in an effort to make it more 
difficult for Biden's incoming administration to 
handle the public health crisis.Toomey denied 
this, saying the lending authorities were expiring 
anyway.Larry Kudlow, director of Trump's 
National Economic Council, told reporters at the 
White House that the Trump administration was 
"strongly in support" of Toomey's plan.

UK Says EU Must Make 'Substantial Shift' to 
Save Brexit Trade Deal Talks

Trump Approves Stopgap Funding Bill to Avoid 
US Government Shutdown

US President Donald Trump on Friday signed into law a two-day 
stopgap extension of existing federal funds passed by Congress to 
avoid a midnight government shutdown, as lawmakers negotiate 
a 900$ billion pandemic aid bill and as part of 1.4$ trillion 
government spending package.

The European Union must make a "substantial shift" if Brexit 
trade talks are to be saved, Britain warned in the final days of 
negotiations between the two sides ahead of the transition 
period ending on December 31.

Trump signed 
the bill into law 
Friday night, the 
White House 
said, leaving 
lawmakers to 
try to beat a new 
Sunday midnight 
deadline, which 
comes almost 
exactly two 
years after an 
unresolved 
spending fight 
triggered a -35
day government 
shutdown, 
the longest on 
record.

"It won't 
surprise me 
if this issue 
collapses 
the whole 
negotiation. It 
certainly has 
the capacity to 
do it."



قیمت مسکن حباب دارد
وزیر راه و شهرسازی گفت: در شرایط کنونی بازار مسکن به دلایل گوناگونی دچار نوسان است و این مسئله موجب 

شده که قیمت مسکن با حباب مواجه شود.
اسلامی با بیان اینکه ملاک وزارت راه و شهرسازی درباره قیمت مساکن تولیدی در طرح اقدام ملی، همان برآورد 
اولیه است، تصریح کرد: وزارتخانه تاکنون قیمت نهایی را درباره مسکن های این طرح اعلام نکرده است و تنها 

یک برآورد قیمتی در این رابطه مطرح شد.
وی با اشاره به نوسانات بازار مسکن افزود: در شرایط کنونی بازار مسکن به دلایل گوناگونی دچار نوسان است و این 

مسئله موجب شده که قیمت آن با حباب مواجه شود، از این رو نمی توان به صورت هیجان زده درباره مسائل مختلف 
حوزه مسکن از جمله قیمت مسکن طرح اقدام ملی صحبت کرد.

اسلامی ادامه داد: همچنان ملاک وزارت راه و شهرسازی درباره مساکن تولیدی در طرح اقدام ملی، همان برآورد اولیه است، از طرف دیگر 
از متقاضیانی که به افتتاح حساب اقدام کرده اند، می خواهم هر چه سریع تر به پرداخت اقساط مذکور اقدام کنند. 

وی افزود: بر اساس آمار ها حدود ۱۰۰ هزار نفر هنوز اقساط اولیه را پرداخت نکرده اند که این مسئله باید تسریع شود تا ما بتوانیم پروژه ها را فعال 
کنیم.

شرایط رجیستری غیرحضوری موبایل از امروز
آن طور که معاون فنی گمرک ایران می گوید، با غیرحضوری شدن رجیستری گوشی تلفن همراه از اول دی، 
مسافران باید توجه داشته باشند که در صورت عدم اظهار و ثبت اطلاعات در مبادی ورودی، دیگر امکان ادامه 
فرایند غیرحضوری رجیستری در سامانه را نخواهند داشت. مکاتبه اخیر گمرک ایران با ستاد مبارزه با قاچاق 
کالا در مورد تبعات رجیستری حضوری، آن هم در شرایط کرونایی موجود موجب شد طی مذاکرات صورت 

گرفته، روال رجیستری گوشی در مبادی ورودی تغییر کند. در ۱2 مهر امسال بر اساس ابلاغیه ای به گمرکات 
اجرایی، قرار شد هرگونه ثبت غیرحضوری تلفن  همراه و بعد از خروج از گمرکات اجرایی )مبادی ورودی( توسط 

مسافرین ممنوع شود و اظهار و ثبت تلفن همراه مسافران فقط در محل مبادی ورودی و پس از احراز هویت دقیق و 
تشخیص غیرتجاری بودن و طی تشریفات گمرکی در لحظه ورود به کشور انجام شود. اما طولی نکشید که تشکیل صف های 

طولانی و چند ساعته موجب تعلل بسیار مسافران در سالن های ورودی شد که نه تنها موجب ایجاد خطر برای مسافران، بلکه کارکنان گمرک با توجه به 
محدودیت های موجود شد. در نهایت گمرک ایران طی نامه ای به ستاد مبارزه با قاچاق کالا با اعلام گزارشی از شرایط موجود درخواست کرد که جهت 
جلوگیری از شیوع بیماری کرونا و همچنین در راستای رضایتمندی مسافران ورودی و نظام مند کردن فرایند رجیستری، اجرای طرح رجیستری 

گوشی موبایل ، به صورت غیرحضوری و پس از انجام استعلامات سیستمی از واحد گذرنامه و در مکانی غیر از مبادی ورودی گمرک انجام شود.
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اگر بخواهیم قیمت 
206 را که در بازار به 

فروش می رسد به 
دلار تبدیل کنیم، 

حدود 4000 دلار می 
شود. با این مقدار 

پول در بازار جهانی 
می توان گزینه های 

زیادی از بزرگ 
ترین شرکت های 

خودروسازی جهان 
در مدل های مختلف 

برای خرید خودرو 
داشت
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قیمت موبایل در 
روزهای پایانی پاییز

بازار موبایــل در آذر مــاه روز های 
پرنوسانی را تجربه کرده و هر لحظه 
قیمت ها در این بازار در حال نوسان 
بوده است به طوری که برخی از انواع 
گوشی های همراه مانند آیفون اس 
ای در این مدت بارهــا کانال عوض 
کردند و حال این بازار با روند افزایشی 
وارد دی ماه می شود. نوسانات قیمت 
در حالی در بــازار موبایل تداوم دارد 
که این بازار در آذر ماه شــدیدترین 
نوسانات قیمتی را تجربه کرده است به 
طوری که گوشی سامسونگ گلکسی 
آ ۵۱ چندین بار طی چند هفته اخیر 
کانال عوض کــرده و در حال حاضر 
نیز این تلفن همراه در حالی به اواخر 
ماه جاری نزدیک می شود که در مرز 
کانال ۹ میلیــون تومانی قرار گرفته 

است.
با به پایان رســیدن آذر ماه روند بازار 
موبایل کماکان افزایشــی اســت و 
قیمت ها در این بازار نسبت به اواسط 
آذر ماه افزایش قابل توجهی یافته اند 
به طوری که گوشــی سامســونگ 
گلکسی آ۵۱ در حالی امروز به قیمت 
۸ میلیون و ۸۸۰ هزار تومان رسیده 
اســت که این تلفن همرا در اواسط 
آذر ماه ۷ میلیون و ۹۵۴ هزار تومان 
قیمت داشته اســت و یا سامسونگ 
گلکســی آ۳۱ نیز در حالی امروز ۷ 
 میلیون و ۱۹۰ هــزار تومان قیمت

 خورده است.

ایسنا
خـــبـــر
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در یک برنامه تلویزیونی، 
مجــری برنامه بــه مدیر 
فروش ایــران خودرو می 
گوید: با پول 2۰6، بسیاری 
از خودروهــای خارجــی 
مثــل شــورلت 2۰۱۸، 
تویوتــا یاریــس 2۰۱۵، 
میتسوبیشی میراژ فورد فوریستا و فیات 
۵۰۰ می توان خرید که در جواب »بابک 
رحمانی« می گوید: »لزوما این خودروها 
بهتر از 2۰6 نیســتند.« به همین بهانه 
امروز مشــخصات کلی این خودروهای 
خارجی را با 2۰6 مقایسه کردیم تا مدیر 
فروش ایران خودرو متوجه اشتباه خود 

بشود.

   پژو 206 و ماشین های خارجی
اولین خودرو که قرار است با 2۰6 مقایسه 
کنیم، »فورد فیستا« است. یکی از مهم 
ترین دلایل برتــری این خودرو، مصرف 
سوخت کمتر نســبت به 2۰6 است به 
گونه ای که در هر دو حالت شهر و جاده 
از 2۰6 مصرف کمتــری دارد. همچنین 
می توان بــه صفر تا صــد ۸.۴ ثانیه ای 
این ماشین اشــاره کرد که همین مورد 

در 2۰6، ۱۱.۸ ثانیه اســت. یکی دیگر 
از خودروهایی که در این ویدئو نام برده 
شــد، »تویوتا یاریس« 2۰۱۵ است. باز 
هم اولین برتری این خودرو نســبت به 
2۰6 مصرف ســوخت کمتر اســت. در 
ادامه مشــخصات این خــودرو که برای 
تمامی مــدل های یاریس ثابت اســت، 
گیربکس چهار سرعته خودکار و سیستم 
ورود بدون کلید است. در نمونه دیگر این 
مقایسه اسم خودرو »شورلت« برده شد. 
از آن جایی که نام ماشین خاصی از این 
کمپانی خودروســازی برده نشد ما هم 
به گل های سر ســبد این شرکت مثل 
»کامارو« کاری نداریــم و به مدل ارزان 

شورلت »کروز« می پردازیم.
اگر از انبوه آپشــن های ریز این خودرو 
بگذریم، شاید از مهم ترین ویژگی های 

این خودرو می تــوان به موتــور چهار 
سیلندر توربو و سیستم گیربکس شش 
ســرعته اشــاره کرد. خودروی دیگری 
که قرار اســت بــا 2۰6 مقایســه کنیم 
»میتسوبیشــی میــراژ« محصول ژاپن 
است. این خودروی کوچک و جمع و جور 
تنها سه ســیلندر دارد و 2۰6 خودرویی 
چهار سیلندر است که مقایسه منصفانه 
بین این دو خودرو را کمی دشوار می کند 
و به ناچار به ویژگی های منحصر به فرد 
این خودرو نســبت به 2۰6 بسنده می 
کنیم. از شــاخص ترین مشخصات این 
خودرو که بر تعداد زیــادی از خودروها 
از جملــه 2۰6 برتری دارد، سیســتم 
الکترونیکــی زیاد این خودرو اســت. از 
جمله این سیســتم هــای الکترونیکی 
می توان بــه فرمان تمــام الکترونیکی 

و کامپیوتر ســفری و همچنین صفحه 
نمایشــگر اطلاعــات چندگانــه مثل 
پیمایــش، میانگین مصرف ســوخت و 

سیستم یادآوری سرویس اشاره کرد.

   با پول 206 چه خودرویی می توان 
خرید

اگر بخواهیم قیمــت 2۰6 را که در بازار 
به فروش می رسد به دلار تبدیل کنیم، 
حدود ۴۰۰۰ دلار می شود. با این مقدار 
پول در بازار جهانی می توان گزینه های 
زیــادی از بــزرگ ترین شــرکت های 
خودروسازی جهان در مدل های مختلف 
برای خرید خودرو داشــت که از جمله 
آنها می شود به »مزدا۳ مدل 2۰۰۸، بی 
ام و۳2۸آی مدل 2۰۰۷، آیودی ســه آ 

2۰۰۹ یا دوج دارت 2۰۱۳ اشاره کرد.

با پول ۲۰۶ چه خودرویی می توان خرید؟ 

تفاوت از زمین تا آسمان است...
صحبت های جنجالی مدیر فروش ایران خودرو درباره 
کیفیت خودروی 206 توجهات زیادی را به خود جلب 

کرد.

رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان:

فروش اجباری کالا همراه با هر کالای دیگر 
تخلف است

رئیس سازمان حمایت مصرف کنندگان گفت: فروش اجباری هر کالایی 
با کالای دیگر تخلف و خلاف قانون است، لذا باید رفتار همه عوامل 
فروش و توزیع کنندگان و نمایندگی های عرضه مورد رصد قرار گیرد.

به گزارش سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان، با توجه به اخبار و 
گزارشات واصله در مورد نحوه توزیع روغن خوراکی، جلسه ای به ریاست معاون 
وزیر و رئیس ســازمان حمایت مصرف کنندگان و تولید کنندگان و با حضور 
نمایندگان شرکت های تولیدی و پخش برگزار و در زمینه فروش اجباری روغن 

نباتی به همراه سایر محصولات بحث و بر تخلف بودن این موضوع تاکید شد.
در ابتدای این جلسه عباس تابش، با تشریح توزیع قانونمند و انتظار رفتار شبکه 
توزیع به خصوص در توزیع روغن به ضرورت کنترل تمام عوامل توزیعی تاکید و 

نتیجه مورد انتظار را از تولید کنندگان و عوامل پخش طلب کردند.
رئیس ســازمان حمایت در ادامه اظهار داشــت: فروش اجباری هر کالایی با 
کالای دیگر تخلف و خلاف قانون است. لذا باید رفتار همه عوامل فروش و توزیع 
کنندگان و نمایندگی های عرضه مورد رصد قرار گرفته و از انجام تخلف موضوعی 
به خصوص عرضه خارج از شبکه و گران فروشی جلوگیری شود. بدیهی است 
مسئولیت عملکرد کلیه ویزیتورها و عوامل پخش با واحدهای اصلی بوده و حتماً 

می بایست کنترل های لازم در این خصوص توسط این شرکت ها صورت گیرد.
وی ضمن بیان روند نظارت و بازرســی های انجام شده بر حسن توزیع روغن 
خوراکی شرکت های پخش و توزیع کنندگان مواد غذایی و پرونده های تخلفاتی 
متشکله در خصوص توزیع خارج از شبکه روغن خوراکی، تاکید کرد: مطابق 
دستورالعمل ابلاغ شده این سازمان، سازمان های صنعت، معدن و تجارت استان 
و بازرســان اصناف موظفند، ضمن برنامه ریزی مناسب و انجام بازرسی های 
موردی و مستمر، اقدامات نظارتی و بازرسی خود را بر چگونگی فروش و توزیع 
روغن خوراکی متمرکز کنند. تابش خاطر نشان کرد: اقدامات نظارتی برای اقلام 
یارانه ای و کالاهای اساسی همچنان با جدیت و با استفاده از توان و ظرفیت تمامی 

دستگاه های نظارتی در حال پیگیری بوده است.

بــــازار
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اولین روزنامه اقتصادی دو زبانه استان اصفهان

نوینتک۲۰میلیاردتوماندراستارتآپهایحوزهفینتکسرمایهگذاریمیکند
مدیرعامل نوین تک در پاسخ به سوالی مبنی بر رایگان بودن یا نبودن این رویداد می گوید که تمامی مراحل 
نوین کمپ اعم از شرکت در کارگاه ها و دیگر مسائل، برای تیم ها رایگان خواهد بود. »سحر هاشمی« رییس 
هیات مدیره نوین تک نیز در پاسخ به سوال دیجیاتو مبنی بر چرایی تمرکز روی یک شاخه از فین تک می گوید 
که منعی برای شرکت سایر تیم ها در حوزه های فین تکی وجود ندارد و آنها از این امر بسیار استقبال می کنند: 

»ما قصد داریم به تدریج در همه حوزه های فین تکی ورود کنیم و بازار کنونی کشــورمان را درخور و مناسب 
تیم های حوزه WealthTech دیدیم. اولین رویداد نوین کمپ با محوریت حوزه تکنولوژی های مدیریت ثروت 

)WealthTech( و با مشارکت مشاور سرمایه گذاری تامین سرمایه نوین و با حمایت بانک اقتصاد نوین در تاریخ ۱۸ 
دی ماه سال جاری آغاز خواهد شد. از سوی دیگر مخاطبین رویداد می توانند تیم هایی باشند که مدتیست در این حوزه فعالیت داشته 

و برای پیشبرد کار خود نیازمند زیرساخت، داده، همکاری با شرکت های مربوطه و یا جذب سرمایه هستند. در افتتاحیه رویداد به بیان چالش ها 
و فرصت های حوزه مدیریت ثروت پرداخته شده و موقعیت های همکاری با گروه مالی اقتصاد نوین و به ویژه شرکت مشاور سرمایه گذاری تامین 
سرمایه نوین بیان خواهد شد. مدرسین این کارگاه ها از شرکت مشاور سرمایه گذاری تامین سرمایه نوین، شتابدهنده نوین تک و مرکز نوآوری 

دانشگاه تهران انتخاب شده اند تا بتوانند تجربیات خود را در زمینه های مربوطه به تیم ها و افراد شرکت کننده منتقل کنند.

در حال حاضر زیرمجموعه  
الکترونیک و خصوصا گوشی  موبایل 
و نیمه هادی ها، وظیفه  اصلی کسب 
درآمد را برای غول کره ای بر عهده 
دارند. بخش موبایل سامسونگ در 

سال های اخیر به قدری رشد داشته 
که محصولات آن چند سالی است 

به عنوان پرفروش ترین گوشی  های 
هوشمند در جهان شناخته می شوند

،،
زومیت

یادداشـــت
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ناهماهنگی دولت و 
مجلس چقدر به ضرر 
بورس خواهد بود؟ 

طی بررسی بودجه سال ۱۴۰۰ قرار 
است که دولت برای جبران کسری 
مانند ســال ۹۹ که اقدام به فروش 
صندوق های دولتی کــرد اینبار به 

انتشار اوراق سلف نفتی بپردازد.
اوایــل مــرداد ۹۹ بود کــه رئیس 
جمهور طی سخنرانی که داشت با 
بیان اینکه طرحی در جلسه شورای 
هماهنگی اقتصادی سران قوا در حال 
بررسی است به مردم از یک گشایش 
اقتصادی خبر داد. روز بعد از آن نیز 
رئیس مجلس شــورای اسلامی در 
بیاناتــی به طرح هایــی که موجب 
گشایش اقتصادی خواهد شد اشاره 

کرد.
به دنبال این اظهارات در رابطه با این 
طرح، چند گمانه زنی صورت گرفت 
تا اینکه مشخص شد وعده گشایش 
اقتصادی به مردم طرح پیش فروش 
۲۲۰ میلیون بشــکه نفت از سوی 

دولت به مردم است.
آن هم نفتی که همــواره در انحصار 
وزارت نفت بــوده و تا کنــون تنها 
بخش کوچکی از آن خــارج از روال 
همیشگی وزارتخانه و در بورس انرژی 
آن هم تنها به پالایشــگاه ها عرضه 

می شد.
علت آنکه دولت آمــد و در این باره 
ســخنرانی کرد به دلیل آن بود که 
در ســال ۹۹ با کســری ۲۰۰ هزار 
میلیاردی مواجه شــد که به همین 
منظور می توان به فشــار شــدید 
تحریم هــای نفتی، اثرات شــیوع 
بیماری کرونا بر کسب و کار ها عدم 

دریافت درآمد های مالیاتی بود.
اتفاقات به همیــن گفته های دولت 
ختم نشد به گونه ای که بورس انرژی 
طی اطلاعیه ای از آغاز عرضه اوراق 
ســلف موازی نفتی از روز یکشنبه 
۲۶ مردادمــاه خبــر داد که طبق 
اطلاعیه، این اوراق ۲ ساله و بر پایه 
نفت خام سنگین صادراتی ایران بوده 
و حداقل میزان سود آن، ۱۸.۵ درصد 
و حداکثر میزان سود آن، ۱۹ درصد 
خواهد بود و هر بشکه با قیمت ۹۴۴ 

هزار و ۶۲۲ تومان عرضه می شود.
این امر سبب شد تا در ۲۴ شهریور 
ماه ۱۳۹۹ اسحاق جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور، در جلسه شورای 
اقتصاد که به ریاست وی برگزار شد 
با اشاره به پیشــنهاد و طرح فروش 
اوراق سلف نفتی،  اظهار کرد:  طرح 
انتشار اوراق سلف نفتی، می تواند تا 
۱۴۰ هزار میلیارد تومان درآمد برای 
دولت ایجاد کند، اما به دلیل برخی 
ناهماهنگی ها از دســتور کار خارج 
می شود،  نویدآن  را می دهیم که این 
طرح در بودجه ســال آینده تدوین 
خواهد شد. حال اخبار و مستندات 
بودجه ۱۴۰۰ از این قرار اســت که 
دولت قصد دارد که کســری خود را 
از طریق فروش اوراق سلف نفتی به 
دست آورد به طوری که حسینعلی 
حاج دلیگانی عضــو هیئت رئیس 
مجلس شورای اسلامی در رابطه با 
این امر، اظهار کــرد: دولت بنا دارد 
تا در بودجه سال ۱۴۰۰، ۲۰۵ هزار 
میلیارد تومان عرضه و فروش اوراق 

سلف نفتی را بیاورد.
غلامرضا مصباحی مقدم عضو شورای 
فقهی بورس در رابطه با انتشار اوراق 
ســلف نفتی اظهار کرد: اوراق سلف 
نفتی طراحی شده تا با عرضه آن در 
بازار سرمایه دولت بتواند، نقدینگی 
مــردم را برای تبدیل نفــت خام به 
فرآورده  یا سایر امور تولیدی در کشور 
به کار گیرد، ایــن اوراق امکانی را به 
وجود خواهد آورد تا کسری بودجه 

برای امور عمرانی جبران شود.

باشگاه خبرنگاران جوان
تحلیــل بورس
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چطور استارت آپ ها مفهوم ارتباط با مشتری، پاسخگویی و مسئولیت پذیری را دگرگون کردند

یک ارتباط انسانی تمام عیار

هر هفته در این صفحه به تغییــرات مهم در ایران از 
دریچه فرهنگ اســتارت آپی نگاه می کنیم؛ این بار 
تبسم لطیفی بنیانگذار اســتارت آپ مامان پز که با 
استفاده از ظرفیت زنان خانه دار، شبکه ای برای تولید و ارسال غذاهای 
خانگی در شهرهای بزرگ ساخته اســت درباره تأثیر استارت آپ ها بر 
فرهنگ مسئولیت پذیری کسب وکارها در قبال مشتری هایشان نوشته 

است.

در کسب وکار سنتی »ارتباط با مشتری« طبق تعریف استارت آپی وجود ندارد. در 
واقع رابطه کسب وکار با مشتری رابطه ای یک بعدی است که در آن مشتری بابت 

دریافت خدمت یا محصول مشخصی، مبلغی را پرداخت می کند.
تا پیش از ظهور استارت آپ ها بعُد دیگر این رابطه –دریافت بازخورد از 
مخاطب- مغفول مانده یا به صورت جدی به آن پرداخته نمی شد. اگرچه 
بسیاری از شــرکت ها صفحه ای برای دریافت انتقادات و پیشنهادات در 
وب ســایت های خود قرار داده بودند اما در عمل سازوکار مناسبی برای 
بازخورد گرفتن از مخاطب و استفاده از این بازخوردها در راستای بهبود 

تجربه کاربران نداشتند.
از طرفی کاربران نیز راه ارتباطی مناسبی با سازمان ارائه دهنده  خدمت 
یا محصول نمی شناختند. همین موضوع منجر می شد به اینکه انتظار و 
مطالبه ای برای بهبود خدمت یا محصول مربوطه نداشته باشند و در صورت 
وجود مشکل و نارضایتی، یا به کیفیت حداقلی آن قناعت می کردند یا نهایتاً 

کاری که می کردند این بود که  دیگر از آن محصول نخرند.
در حالی که ایجاد یک رابطه  ســازنده  دوطرفه بین کسب وکار و مشتری 
یکی از پایه های اصلی راه اندازی یک اســتارت آپ اســت. اســتارت آپ 
به عنوان یک کسب وکار نوآورانه دائماً در حال دریافت بازخورد از کاربران، بررسی 
 بازخوردها، بازبینی دائمی نقشه مسیر و تلاش پیوسته با هدف بهبود تجربه کاربر

 است.
ارتباط با مشتری از طریق نظرسنجی  در بستر وب سایت، اپلیکیشن های موبایل 
و پیامک، تماس های تلفنی سنجش میزان رضایت، قراردادن اهرم های انگیزشی 
برای مشــارکت بیشــتر و همچنین برقراری ارتباط در شــبکه های اجتماعی و 
پاســخگویی به دیدگاه ها، انتقادات و پیشــنهادات کاربران که گاهی توسط خود 
مدیران استارت آپ ها انجام می شود، نمونه هایی از اســتراتژی ارتباط با مشتری 
استارت آپ هاست که تا پیش از آنها در کسب وکارهای سنتی چندان دیده نمی شد.

بدیهی است که بخش مهمی از این ارتباط خوب مرهون شبکه های اجتماعی است 

که بستر لازم برای ارتباط مفید و مؤثر را فراهم کرده اند، با این حال منکر این حقیقت 
نمی توان شد که در همین شبکه های اجتماعی انتظارات جامعه برای پاسخگویی 
از یک اســتارت آپ به مراتب بالاتر از یک کسب وکار سنتی است که خود نشانه ای 
برای فرهنگ پاسخگویی و مسئولیت پذیری ساخته شده توسط استارت آپ هاست.

این مطالبات فقط به کیفیت ارائه محصول و خدمت ختم نمی شود، بلکه مخاطبان 
بســیاری از تصمیمات کســب وکار در حوزه های مختلف از جمله منابع انسانی، 
بازاریابی و حتی گاهی تصمیمات استراتژیک کسب وکار را در بوته نقد قرار می دهند 
و استارت آپ نیز خود را موظف به پاســخگویی و تا حد امکان جلب رضایت عموم 

می داند.
در این میان، پلتفرم ها به عنوان گروهی خاص از استارت آپ ها، یک گام فراتر رفته 
و با نمایش عمومی نظرات و امتیازات تأمین کنندگان و سرویس دهندگان این حق 
را برای مشتری ایجاد می کنند که پیش از سفارش از میزان رضایت کاربران قبلی 

مطلع شود.
امروز کمتر کسی بدون خواندن نظرات خریداران قبلی و توجه به امتیاز یک محصول 
یا یک سرویس دهنده اقدام به ســفارش آن می کند. دریافت بازخورد از کاربران و 
نمایش این بازخوردها و امتیازات به عنوان بخش جدایی ناپذیر یک پلتفرم و یکی 
از نیازمندی هــای اصلی یک بازارگاه، تأمین کنندگان و ســرویس دهندگان را در 
راستای کسب امتیاز بالاتر و برنده شــدن در این بازار رقابتی به تلاش بیشتر برای 

ارائه سرویس بی نقص و محصول باکیفیت هدایت می کند.
این شیوه جدید ارتباط دوسویه و غنی کسب وکار با مشتری که توسط استارت آپ ها 
گسترش یافته، فرهنگ مطالبه گری از سوی مشتری و فرهنگ پاسخگویی از سوی 
کسب وکار را تقویت کرده و نه تنها به ایجاد بازاری آزاد و رقابتی و ارائه محصولات و 
سرویس های به مراتب باکیفیت تر کمک می کند، بلکه در جا افتادن این فرهنگ در 

سایر بخش های جامعه تأثیر شایانی دارد.

ایران آنلاین
گــــــزارش

استارت آپ

داستان یک برند؛

سامسونگ؛آینهتمامنمایتاریختجاریکره

اولین محصول 
سامسونگ 

الکترونیکس در بازار 
گوشی  موبایل، در سال 
۱۹88 و برای بازار کره  
جنوبی عرضه شد. در 

آن زمان موتورولا بخش 
اعظم بازار این کشور 
را در اختیار داشت و 
تا ابتدای دهه  ۲000 

سامسونگ توانست 
سهم بازار خود را تنها به 

۱0 درصد برساند

سامسونگ برند کره ای است که در تاریخچه  80 ساله  
خود توانسته از یک شرکت کوچک صادراتی، به یکی از 

بزرگ ترین بازیگران دنیای فناوری تبدیل شود.

 )Samsung( سامسونگ
شــرکت کره ای با فعالیت 
بین المللی است که مرکز آن 
در شهرک اداری سامسونگ 
تاون ســئول قرار دارد. این 
شــهر، یک مرکــز اداری و 
پــارک فنــاوری اطلاعات 
اســت که به طور کامل به سامســونگ و 
زیرمجموعه های متعــدد آن تعلق دارد. 
زمینه های فعالیت شــرکت سامسونگ 
بسیار متنوع هســتند؛ اما می توان تمرکز 
آن را از سال ۱۹۶۹ و با تأسیس سامسونگ 
الکترونیکس، روی دنیــای الکترونیک و 

فناوری دانست.
ســه  دهه  اولیه  فعالیت سامســونگ در 
زمینه های مختلف از صــادرات تا صنایع 
غذایی و بیمه متنوع بود. این شرکت سپس 
وارد حوزه  الکترونیک شد و یک دهه بعد، 
صنعت ساخت وســاز و تولید کشتی را به 
فعالیت های خود اضافه کرد. با شروع دهه  
۲۰۰۰، فعالیت های سامســونگ بیش از 
پیــش جهانی شــده و خصوصــا بخش 
الکترونیک آن فعالیت هایی جدی در این 

زمینه داشته است.
در حال حاضر زیرمجموعه  الکترونیک و 
خصوصا گوشــی  موبایل و نیمه هادی ها، 
وظیفه  اصلی کســب درآمد را برای غول 
کره ای بــر عهــده دارند. بخــش موبایل 
سامسونگ در سال های اخیر به قدری رشد 
داشته که محصولات آن چند سالی است 
به عنوان پرفروش ترین گوشی  های هوشمند 

در جهان شناخته می شوند.
سامســونگ به عنوان یکی از باارزش ترین 
برندهای جهان در ســال های اخیر، تأثیر 
زیادی در توســعه  اقتصادی، سیاســی، 
رسانه ای و حتی فرهنگی کشورش یعنی 
کره  جنوبی داشــته اســت. کارشناسان 
معتقدند این شرکت نقشی مهم در انقلاب 
اقتصادی کره و تبدیل شدن آن از کشوری 
در حال توسعه به کشوری توسعه افته داشته 
 Miracle است. این انقلاب که با عنوان
on the Han River شناخته می شود، 
پس از جنگ کره در دهه  ۱۹۶۰ میلادی 
اتفاق افتاد. زیرمجموعه های سامســونگ 
یک پنجم از کل صادرات کــره را به خود 

اختصاص داده اند و آمارهای منتشرشده، 
درآمد این هولدینگ را نزدیک به ۲۰ درصد 
از درآمد تولید ناخالص ملــی کره عنوان 

می کنند.

   تاریخچه  تأسیس
لی بیونگ-چول، عضو یک خانواده  ملَاک 
کره ای در منطقه  اویریئونگ کره  جنوبی 
بود. او در ســال ۱۹۳۸ به شهر دائگو رفت 
 Samsung Sanghoe و شــرکت
را تأســیس کرد. در زبان کــره ای کلمه  
سامسونگ به معنای سه ستاره است. اولین 
فعالیت شرکت سامســونگ صادرات بود 
که خصوصا روی صادرات ماهی خشــک، 
موادغذایی محلی و رشــته فرنگی تمرکز 
داشت. این شرکت فعالیت صادراتی خود 
را در منطقه  ســو-دونگ و با ۴۰ کارمند و 

کارگر شروع کرد.
ســال های ابتدایی فعالیت این شــرکت 
صادراتی با موفقیت های زیادی همراه بود 
و به همین دلیل، لــی مرکز مدیریت آن را 
در سال ۱۹۴۷ به ســئول انتقال داد. البته 
جنگ کره در ســال های بعد باعث شد لی 
مجبور به ترک ســئول شود. فعالیت های 
او در سال های بعد به تصفیه  شکر و تولید 
 Chiel پشم اختصاص داشت. شــرکت
Mojik در  ســال ۱۹۵۴ به عنوان آسیاپ 
پشم این شرکت تأسیس شد که امروزه با 
نام Cheil Industries به عنوان یکی از 
بزرگ ترین فعالان صنعت پارچه، مد صنایع 
شیمیایی و محصولات شیمیایی الکتریکی 

شناخته می شود.
یکــی از همکاری های بزرگ لــی با دیگر 
سرمایه گذاران بزرگ کره در سال ۱۹۴۷ 
رخ داد. چــو هانگ-جای، مؤســس گروه 
هیوسانگ، در این ســال در زیرمجموعه  
 Samsung تجارتی سامســونگ با نام
Mulsan Gongsa ســرمایه گذاری 
 Samsung کرد. این شرکت امروزه با نام
C&T شناخته می شود. پس از چند سال 
چو و لی به  خاطر اختلاف نظر در مســائل 
مدیریتــی از یکدیگر جدا شــدند و گروه 
تشکیل شده به بخش های کوچک تری با 
نام های سامسونگ گروپ، هیوسانگ گروپ، 
هانکوک تایر و شرکت های دیگر تجزیه شد.

   ورود به صنعت الکترونیک
در سال های پایانی دهه  ۱۹۷۰، سامسونگ 
با تأسیس زیرمجموعه  سامسونگ الکتریک 
اینداستریز به صورت جدی وارد این صنعت 
شد. این زیرمجموعه خود شامل بخش های 

متنوعــی از دســتگاه های الکترونیکی، 
الکترومکانیکی، تولید قطعات دستگاه ها 
و بخش مســتقل نیمه هادی ها بود. اولین 
مجموعه  عملیاتی این بخش در شهر سوون 

تأسیس شد.
در سال ۱۹۸۰، یکی از مهم ترین خریدهای 
مجموعه  رشــدیافته  سامسونگ صورت 
 Hanguk Jeonja گرفت. آن ها شرکت
Tongsin را در شــهر گومی خریداری 
کردند و وارد صنعت مخابرات شدند. این 
مجموعه ابتدا در تولید برد ســوئیچ های 
مخابراتی فعالیت می کرد و به مرور در صنایع 
فکس و تلفن نیز وارد شد. شرکت هانگوک 
را می تــوان پایه های امپراتــوری امروزی 

سامسونگ در صنعت موبایل نامید.
تا سال ۱۹۸۱، گروه الکتریک سامسونگ 
بیش از ۱۰ میلیون تلویزیون سیاه و سفید 
تولید کــرده بود. در فوریه  ســال ۱۹۸۳، 
مؤسس سامســونگ از تصمیم جدی این 
شرکت برای ورود به صنعت تولید حافظه  
DRAM رونمایی کرد و یک ســال بعد، 
این شرکت به ســومین تولیدکننده  این 

محصولات در جهان تبدیل شد.
با فوت مؤسس سامسونگ در سال ۱۹۸۷، 
این شــرکت به چهار بخش بزرگ تقسیم 
شد. بخش اصلی، سامســونگ گروپ بود 
که بســیاری از زیرمجموعه ها را در تسلط 
خود حفظ کرد. شــرکت های شینسگائه، 
سی جی و هانسول، بخش های دیگر بودند 
که با شــروع دهه  ۲۰۰۰ به طور کامل از 
سامسونگ جدا شدند و از آن زمان به صورت 
کاملا مستقل کار می کنند. در سال ۱۹۸۸، 
بخش الکتریکی و بخش نیمه هادی های 
سامسونگ به هم ملحق شدند و سامسونگ 

الکترونیکس را تشکیل دادند.

دهه  ۱۹۹۰، با فعالیت جدی سامسونگ در 
بخش تحقیق و توسعه  دنیای الکترونیک 
همراه بود. آن ها اولین کامپیوتر شخصی 
تحت برند سامســونگ را در سال ۱۹۸۲ 
معرفی کردند. این کامپیوتر از نوار کاست 
برای ذخیره  اطلاعات اســتفاده می کرد و 
البته امکان اضافه کــردن فلاپی درایو نیز 
داشــت. در همین ســال، فعالیت ها برای 
گســترش جهانی برند نیز ادامه داشت و 
اولین کارخانه  تولید تلویزیون سامسونگ 
در خارج از کره، در کشور پرتغال تأسیس 

شد.
اولین محصول سامســونگ الکترونیکس 
در بازار گوشــی  موبایل، در سال ۱۹۸۸ و 
برای بازار کره  جنوبی عرضه شــد. در آن 
زمان موتورولا بخش اعظم بازار این کشور 
را در اختیار داشت و تا ابتدای دهه  ۲۰۰۰ 
سامسونگ توانست سهم بازار خود را تنها به 
۱۰ درصد برساند. علاوه بر آن، محصلات 

اولیه  این شرکت تا میانه های سال ۲۰۰۰ 
کیفیت خوبی نداشــتند و حتی خروج از 
این بــازار به نوعی در دســتور کار مدیران 

قرار داشت.
داســتان ها حاکی از آن هستند که یکی 
از اولین گوشــی های تولیدشــده توسط 
سامســونگ به قدری در عملکرد مشکل 
داشت که لی کان-هی با حضور در کارخانه، 
دستور نابودی تمام گوشی های تولیدشده 
را داد. او با این کار نشان داد که تمام تلاش 
مهندسان و کارگران تا آن روز بی فایده بوده 

است و همه چیز باید از اول شروع شود.
در ســال های بعدی، نیویورک، آســتین 
تگــزاس، توکیــو و انگلســتان میزبان 
کارخانه های تولیدی سامسونگ بودند. آمار 
نشان می دهد که مرکز آستین، بزرگ ترین 
سرمایه گذاری خارجی در تگزاس است و 
یکی از بزرگ ترین ســرمایه گذاری  عمده 
در سرتاسر ایالات متحده  آمریکا محسوب 
 Samsung می شــود. این مرکز با نام
Austin Semiconducter فعالیت 
می کند و تمرکــز اصلــی آن روی تولید 

نیمه هادی ها است.

   گسترش بازارها و ورود به صنعت 
ساخت و ساز

بــا شــروع دهــه  ۲۰۰۰، فعالیت هــای 
بین المللی و ساخت وساز سامسونگ قوت 
گرفــت. در آن ســال ها زیرمجموعه  این 
شــرکت با نام Samsung C&T که 
در بخش های مختلف اعم از ساخت وساز، 
سرمایه گذاری و نیروگاه فعالیت می کند، 
در چند پروژه  برج سازی بزرگ پیروز شد. 
برج های دوقلوی پتروناس در مالزی، برج 
تایپه ۱۰۱ در تایوان و برج عظیم خلیفه در 

دوبی، از پروژه هایی بودند که به سامسونگ 
سپرده شدند.

   شهر دیجیتال سامسونگ
سامسونگ الکترونیکس برای مدیریت و 
کنترل هرچه بهتر روی مراکز تحقیقاتی 
 Digital City و تولیدی خود، شــهرک
را در شهر سوون تأسیس کرده است. شهر 
سوون یکی از شهرهای قدیمی کره است که 
در لیست بنیاد یونسکو نیز ثبت شده است. 
پس از تأســیس سامسونگ الکترونیکس 
و ساخت وســاز مراکز مدیریتی و تولیدی 
این شرکت در این شهر، ســوون به مرکز 
فناوری کره تبدیل شــده و با داشتن ۱۱ 
دانشگاه، یکی از بزرگ ترین مراکز تحصیلی 
این کشور نیز هست. شــهرهای یانگین و 
هواسونگ در نزدیکی ســوون نیز میزبان 
برخی مراکز تولیدی سامسونگ هستند 
و اتصال این شــهرها به یکدیگر، منطقه  

دیجیتال سامسونگ را تشکیل داده است.

   چالش ها و مشکلات تاریخی
 سامســونگ یکــی از بزرگ تریــن 
هولدینگ هــای تجــاری جهــان با 
ســابقه ای طولانی اســت. قطعا این 
شرکت نیز مانند تمامی شرکت های 
باســابقه  جهــان در طــول تاریخ 
فعالیت های خود با مشکلات متعددی 
روبــرو بــوده اســت. از آنجایی که 
زیرمجموعه  سامسونگ الکترونیکس 
بزرگ تریــن و مشــهورترین بخش 
شــرکت کــره ای در جهان اســت، 
فعالیت هــای ایــن یخــش بیش از 
دیگران در مرکز توجه بوده و چالش ها 

و مشکلات آن بیشتر لمس شده اند.
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